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Z Á P I S N I C A 
 

z 21.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 23. februára 2022 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 
 

Starosta obce :                     Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce:     Jozef Pavlík  

Poslanci OZ  :                      Ing. Daniel Brezina, PhD. 

                                              Rastislav Gajdoš 

                                              Ing. Stanislav Gašparík 

                                              Rudolf Greguš 

                                              Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                              Ing. Marián Masnica 

                                              Mgr. Janka Petrovičová    

                                              Mgr. Marta Sláviková 

 

                                            

Hlavná kontrolórka obce:  Elena Trebulová - ospravedlnená 

 

Prizvaní:             Mgr. Martina Dodeková 

                                               František Chuděj 

                                               Ing. Irena Valičková  

                                               Danuše Šmeková 

                                              Terézia Maršová 

 
 

1. OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin Pavlík. 

Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 9 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 100 % - ná  účasť, 

takže zasadnutie je uznášania schopné.  

 

2. SCHVÁLENIE   OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,   PROGRAMU  ROKOVANIA 

A URČENIE ZAPISOVATEĽKY 

 

V zmysle § 12, bod 3 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24.04.2019 

predkladá k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia  zástupca starostu obce.  

Za overovateľov dnešnej zápisnice navrhuje p. Martin Pavlík, starosta obce poslancov OZ podľa 

abecedného poradia Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú a Ing. Mariána Masnicu.  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu 

obce. 

Zároveň starosta obce navrhol doplnenie do bodu č. 8 Nakladanie s majetkom obce – D/  

Zriadenie vecného bremena v prospech SEVAK a.s. a z dôvodu neúčasti p. Eleny Trebulovej,  

hlavnej kontrolórky obce stiahol z rokovania bod programu č. 3 Správa o kontrolnej činnosti za  

január 2022. 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ schvaľuje 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.02.2022               

Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú a Ing. Mariána Masnicu, poslancov obecného zastupiteľstva. 
  

B/ schvaľuje 

 

program rokovania OZ v Makove dňa 23.02.2022:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie  overovateľov zápisnice, programu rokovania, určenie zapisovateľky 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

      4.   Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za volebné obdobie 2018-2021 

      5.   Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 

           6.  Nakladanie s majetkom obce 

                A/ Schválenie prenájmu priestorov bývalej pekárne v Dome kultúry Makov  

           B/ Schválenie prenájmu nebytových priestorov v zdravotnom stredisku 

           C/ Odpredaj prebytočného majetku pozemkov EKN 5300, CKN 261/4, CKN 260/3, CKN  

                276/3, CKN 276/9 pri RD Makov č. 331 

     D/ Zriadenie vecného bremena v prospech SEVAK a.s. 

          7.  Informatívna správa o činnosti Zariadenia pre seniorov Makov za rok 2021 

     8.  Schválenie VZN Obce Makov o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na úseku  

          školstva   

     9.  Schválenie VZN Obce Makov o používaní miestnych komunikácií v k. ú. Makov 

   10.  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu Obce Makov pre rok 2022 

   11.  Schválenie rozpočtu Obce Makov pre rok 2022 

12. Návrh na uznesenie                                                                                

13. Záver                                                                                                        

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 286/2022 bolo prijaté. 
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3.  KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Na základe uznesenia Obecného zastupiteľstva v Makove č. 12/2018 zo dňa 19.12.2018  plnenie 

uznesení obecného zastupiteľstva z posledných rokovaní a hlasovania „per rollam“ predložila p. 

Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce: 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 27.10.2021 boli celkovo prijaté 2 uznesenia, ani jedno 

ukladajúce, dňa 08.12.2021 bolo prijatých 20 uznesení, z toho boli 4 ukladajúce, na hlasovaní „per 

rollam“ boli prijaté 4 uznesenia, z toho ani jedno nebolo ukladajúce. 

 

Uznesenie 

číslo 

Dátum                  

prijatia                  

uznesenia 

Predmet uznesenia STAV 

263/2021 8.12.2021 B/Źiada starostu obce starostu obce 

pripraviť s právnou zástupkyňou obce 

analýzu k predaju pozemku CKN 231/2 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

155 m2.                                                                                                      

Splnené,  došlo k dohode 

účastníkov  

267/2021 8.12.2021 G/Žiada starostu obce p.Martina Pavlíka, 

poveriť terénnu sociálnu pracovníčku 

preveriť situáciu p. Kataríny Dybalovej 

a zistiť, či má záujem o nájom bytu, 

v termíne do 20.12.2021 

 
 

Splnené terénna 

pracovníčka si dohodla 

termín stretnutia s p. 

Dybalovou a náväzne na to 

dostala informáciu, že ju 

navštívili poslanci Ing. 

M.Masnica a Ing. 

S.Gašparik a záujem 

o nájom bytu vyriešili   

272/2021 8.12.2021 D/Ukladá zodpovednému zamestnancovi 

odpadového hospodárstva doplniť do 

VZN č.3/2021 o nakladaní s odpadmi na 

území obce Makov veľkoobjemový zvoz 

odpadu 1 x ročne         

 

F/Žiada starostu obce p. M. Pavlíka, 

zvolať samostatné rokovanie OZ 

v Makove s cieľom schváliť nové VZN  

o nakladaní s odpadmi na území obce 

Makov, po predložení konkrétneho 

návrhu pracovnej komisie                                                                                            

Splnené do VZN bol 

doplnený 1x 

veľkoobjemový zber 
 

 

 

 

Konkrétny návrh pracovnej 

komisie nebol predložený, 

z toho dôvodu nebolo 

zvolané mimoriadne  OZ 
 

 

274/2021  8.12.2021 C/Žiada starostu obce, p. M. Pavlíka, 

zabezpečiť s komisiou vypracovanie 

nového návrhu Všeobecne záväzného 

nariadenia obce Makov o používaní 

miestnych komunikácií v katastrálnom 

území obce Makov 

Splnené, materiál 

predložený na rokovanie 

OZ dňa 23.2.2022 
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Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 3: 

Ing. Daniel Brezina, PhD.- starosta obce čaká na návrh pracovnej komisie k prepracovaniu VZN 

o nakladaní s odpadmi, ale nepamätá si, že boli v rámci tejto pracovnej skupiny schválení nejakí 

členovia. V prvom rade by tam mala byť Stanka Gregušová, ktorá je na úseku odpadového 

hospodárstva odbornou zamestnankyňou a najviac sa tomu rozumie. 

(p. Rudolf Greguš – dohodli sa, že to budú poslanci OZ) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – nebolo to ale schválené uznesením) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutiach  obecného zastupiteľstva dňa 27.10.2021, 

08.12.2021, 29.12.2021.  

 

B/ u s t a n o v u j e 

 

pracovnú skupinu k vypracovaniu materiálu pre návrh VZN o nakladaní s odpadmi na území obce 

Makov  v zložení: Bc. Stanislava Gregušová  a všetci poslanci Obecného zastupiteľstva v Makove. 

 

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 287/2022 bolo prijaté. 

 

 

4.   KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA ZA VOLEBNÉ  

      OBDOBIE 2018-2021 

   

Podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2022 bola vykonaná kontrola 

plnenia uznesení OZ za volebné obdobie v rokoch 2018-2021. 

 

Počas volebného obdobia rokov 2018 až 2022 bolo doposiaľ celkovo prijatých 265 uznesení, z toho 

47 ukladajúcich. 
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Uznesenie 

číslo 

Dátum                  

prijatia                  

uznesenia 

Predmet uznesenia STAV 

19/2018/B 19.12.2018 Žiada starostu obce, doplniť písomnú zápisnicu odbornej 

komisie o posúdení prebytočného majetku v zmysle Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Makov                                

-CKN 11742/2 TTP  o výmere 115 m2                                                                

-CKN 11743/2 TTP o výmere 1910 m2                                                           

-CKN  11751 Zast.plochy a nádvoria 110 m2 

Splnené  odborná komisia 

dňa 29.11.2019 schválila 

majetok ako prebytočný 

21/2018/B 19.12.2018 Žiada starostu obce, doplniť písomnú zápisnicu odbornej 

komisie o posúdení prebytočného majetku v zmysle Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce Makov                                         

-CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2                                                                   

-CKN  5174/1 Záhrady o výmere 328 m2                                                                                                                                                                                                                                                       

Splnené 

23/2018 19.12.2018 Dáva podnet starostovi obce, aby zvážil a udelil odmenu 

vo výške mesačného platu odchádzajúcej pracovníčke p. 

Janke Pisaríkovej  z dôvodu jej 26 ročnej pracovnej 

činnosti 

Splnené odmena bola 

vyplatená 

24/2018/E 19.12.2018 Žiada od starostu obce vysvetlenie, z akého dôvodu 

sociálna pracovníčka obce, Mgr. Monika Hrtúsová, 

nedodala podľa tvrdení poslankyne OZ, Mgr. Marty 

Slávikovej, požadované podklady k zapojeniu sa do 

projektu „Program sociálnych inkluzií“ na terénne 

opatrovateľské služby 

Splnené                 

Mgr.Hrtúsová vypracovala 

písomné vysvetľujúce 

stanovisko                               

 

48/2019 27.2.2019 Žiada starostu obce p. M.Pavlíka, aby na mieste váhového 

domčeka na bývalom CHP dal vypracovať projektovú 

dokumentáciu na bytovú jednotku, za účelom dočasného 

bývania 

Vypracovaná štúdia-návrh  

firmou RASAND Žilina- 

pôdorysy pôvodného 

stavu, búracích prác 

a nového stavu garzónky 

o výmere 36,32 m2. Zadaná 

objednávka na 

vypracovanie projektovej 

dokumentácie 

54/2019 27.2.2019 Obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce p. M.Pavlíka 

vyvolať jednanie so Severoslovenskými vodárňami 

a kanalizáciami, a .s. za účelom realizácie vodovodnej 

prípojky k stavebným parcelám v časti Makov-Kopanice 

nad Uríkom 

Splnené 

Na základe listu starostu 

obce Makov dňa 25.4.2019 

prišla odpovedˇ na riešenie 

realizácie vodovodnej 

prípojky 

55/2019 27.2.2019 Žiada starostu obce p. M.Pavlíka, pokračovať 

v realizácii projektu bytového domu na Vodárenskej 

ulici 

Od  1.10.2020 do 

12.11.2020 realizovaný 

cenový prieskum na 

realizáciu projektovej 

dokumentácie na „Bytový 

dom Vodárenská ulica“                               

od 15.6.2021  do  

15.11.2021   

administratívne záležitosti 

na „Odstránenie stavby 

„Úpravňa vody“     žiadosť 

na odstránenie stavby , 

oznámenie o povolení 

konania , potvrdenie 

o odstránení stavby, 

žiadosť o výmaz údajov 

o stavbe  

Aktuálny stav: 

odovzdané doklady  pre 

potreby vydania 

územného rozhodnutia 
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stavby bytového domu na 

Vodárenskej ulici  

61/2019 27.2.2019 Odporúča správcovi dane odpustiť Štefanovi Kubošnému, 

bytom Kopanice č.201 pohľadávku voči obci Makov vo 

výške 27,40 €. Ostatný nedoplatok na úrokoch 

z omeškania bude správca dane riešiť formou splátkového 

kalendára 5 € mesačne 

Splnené 

Platba bola uhradená 

synovcom pána 

Š.Kubošného 

64/2019 27.2.2019 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, odpovedať na list 

Jednoty dôchodcov a ZO SZZTP a ZPCCH ohľadom 

uskutočňovania Fašiangových zábav 

Splnené 

71/2019/B 24.4.2019 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka zabezpečiť realizáciu 

vyhlásenia výberového konania na obsadenie funkcie 

riaditeľa ZŠ s MŠ do konca apríla 2019 

Splnené 

82/2019 24.4.2019 Žiada hlavnú kontrolórku obce zosúladiť Zásady 

podávania, preverovania a evidovania podnetov 

podávaných v zmysle zákona NR SR č. 54/2019 Z. z. 

o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

Splnené 

Zásady vypracované 

a predložené na rokovanie 

OZ dňa 26.6.2019 

schválené uznesením OZ 

č. 96/2019 

88/2019/C 26.6.2019 

 

Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, do budúceho rokovania 

OZ pripraviť 2.úpravu rozpočtu obce Makov vrátane 

návrhu rozpočtov investičných akcií 

Splnené 

91/2019/D 26.6.2019 Ukladá starostovi obce p.M.Pavlíkovi, v prípade stáleho 

záujmu manželov Hazuchových o odkúpenie pozemku 

CKN 5258, objednať vypracovanie geometrického plánu 

na rozdelenie pozemku CKN 5258 o výmere 196 m2 na 

dve časti, kde jedna časť sa môže manželom Hazuchovým 

odpredať a druhá časť bude slúžiť, ako prístupová 

komunikácia k vlastnícky nevysporiadaným pozemkom 

CKN 5257 a 5256/1. V takomto prípade manželia 

Hazuchovi uhradia náklady na vypracovanie 

geometrického plánu a jeho následne zavkladovanie do 

katastra nehnuteľností. 

Splnené                                  

Manželia Hazuchovi 

neprejavili opätovný 

záujem 

97/2019 26.6.2019 Žiada starostu obce p. M. Pavlíka o prípravu 

pasportizácie komunikácií v obci Makov 

Nesplnené 

103/2019 25.92019 Žiada starostu obce vypracovať do budúceho 

zastupiteľstva metodiku a návrh cenovej mapy pozemkov 

v obci Makov 

V plnení                                

Návrh predložený ústne – 

písomné vypracovanie 

cenovej nevypracované 

105/2019 25.9.2019 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, vyvolať rokovanie so 

Slovenským vodohospodárskym podnikom a.s. ohľadom 

bezpečnostných prvkov a splavov, ktoré boli pôvodne 

v projektovej dokumentácií „Úprava toku Kysuce“ 

Splnené                                                

Ústne podaná informácia 

108/2019 25.9.2019 Žiada realizáciu audiovizuálnych prenosov zasadnutí 

obecných zastupiteľstiev a zverejňovanie záznamov 

v káblovej televízii a webovej stránke obce Makov od 

1.1.2020 

Splnené 

123/2019/E 4.12.2019 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, aby na úseku 

odpadového hospodárstva pripravil do 30.6.2020 návrh 

nového systému množstvového vývozu odpadu v obci 

Makov 

Nesplnené 

142/2020/B 12.2.2020 Žiada starostu obce p.M.Pavíka objednať spracovanie 

štúdie zóny pod Grapami 

Splnené 

143/2020/B 12.2.2020 Žiada starostu obce, p. M. Pavlíka objednať spracovanie 

projektovej dokumentácie na rekonštrukciu kuchyne, baru 

a priestoru, ktorý je prenajatý FS Makovanka v Dome 

kultúry Makov. Projektová dokumentácia rekonštrukcie 

musí zodpovedať kapacite miest Domu kultúry Makov 

Splnené                       

objednávka zadaná dňa 

5.2.2020 

148/2020 12.2.200 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, zriadiť v osade Greguše 

pamätné miesto pripomínajúce vypálenie osady Greguše 

Splnené 
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nacistami 

149/2020 12.2.2020 OZ žiada starostu obce, p.M.Pavlíka, predložiť Program 

starostlivosti v obecnom lese  

T: na najbližšie rokovanie OZ 

Splnené 

 

 

 

150/2020 12.2.2020 OZ žiada starostu obce, p.M.Pavlíka vyzvať Políciu 

Slovenskej republiky zabezpečiť z vlastných zdrojov 

v priebehu roka 2020 zlepšenie dopravného značenia 

v kritických miestach obce Makov, predovšetkým 

priechody pre chodcov 

Splnené 

 

 

 

151/2020 12.2.2020 OZ v Makove žiada starostu obce, po.M.Pavlíka, písomne 

vyzvať SAD a.s. na vyjadrenie k vynechávaniu 

pravidelných spojov  v obci Makov predovšetkým v časti 

Čierne 

Splnené 

152/2020 12.2.2020 OZ v Makove žiada starostu obce, p.M.Pavlíka predložiť 

prehľad sponzorských darov od klientov Zariadenia pre 

seniorov a ich príbuzných za rok 2019 

Splnené 

161/2020/C  17.6.2020 Ukladá konateľom spoločnosti Vodohospodár Makov spol. 

s. r. o. pripraviť analýzu modernizácie káblovej televízie 

s možnosťou skvalitnenia služieb 

Splnené                       

Konateľ spoločnosti 

Vodohospodár Makov 

spol. s.r.o. nadviazal 

spoluprácu s firmou 

„TEST“, ktorá vypracovala 

cenovú ponuku na 

modernizáciu káblovej 

televízie 

161/2020/D 17.6.2020 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, zistiť možnosť 

zapojenia sa obce Makov do projektu „SMART“, ktorý 

by výrazne zlepšil využívanie káblových sietí v obci 

Makov 

Podá ústnu odpoveď-

starosta obce 

165/2020 17.6.2020 Žiada starostu obce p. M. Pavlíka, zrealizovať verejné 

obstarávanie na dodanie projektovej dokumentácie na 

výstavbu bytového domu na Vodárenskej ulici, vrátane 

realizačného projektu 

Splnené                                  

Dňa 12.11.2020 bol 

vyhodnotený prieskum 

trhu na predmet zákazky 

„Spracovanie projektovej 

dokumentácie pre územné 

a stavebné povolenie-

Bytový dom Vodárenská 

ulica. Na výzvu reagovali 

3 uchádzači 

181/2020 15.9.2020 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka pripraviť všetky 

administratívne podklady k vytvoreniu novej časti 

obce-Kasárne 

 Vo veci sa koná, ale 

zvažovaním aj iných 

možností, ako  je 

vytvorenie novej časti 

obce-Kasárne. So 

zámerom  dospieť 

k pôvodnému zámeru – 

zvýšenie podielovej dane 

obce 

183/2020/B 15.9.2020 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, spolu s predkladateľom 

pripraviť štúdiu „Oddychová zóna pod Grapami „ na 

pripomienkovanie verejnosti 

Splnené 

 

188/2020/B 15.9.2020 Žiada starostu obce p. M.Pavlíka,naložiť s pozemkom 

CKN 76/4 trvalý trávny porast o výmere 108 m2 

v súlade so Zásadami nakladania s majetkom obce 

Vyjadrenie geodeta, že je 

celý pozemok vo dvore p. 

Krutinovej 

neakceptovala p.Ing. 

Hromková,ktorá podniká 

ďalšie kroky 

192/2020 2.12.2020 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, aby do 30.6.2021 

predložil na zasadnutie OZ návrh nového systému 

nakladania s odpadmi a to formou množstvového 

Nesplnené                               

Opätovné uloženie 

uznesenia OZ ako 
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vývozu odpadu uznesenie č. 123/2019 

193/2020  2.12.2020 Žiada konateľa firmy spoločnosti Vodohospodár Makov 

s.r.o. spol p.J.Pavlíka, aby informoval občanov obce 

o zámere modernizácie káblovej televízie v obci  Makov 

a následne aby pozval zástupcu spoločnosti TES Media, 

s.r.o., aby odprezentovala svoju ponuku na zasadnutí OZ 

Splnené 

196/2020  2.12.2020 Žiada starostu obce, aby do budúceho zastupiteľstva 

predložil podrobný rozpočet a vyúčtovanie výstavby 

jazierka a detského ihriska 

Splnené 

211/2021/C 24.2.2021 Žiada starostu obce, p.M.Pavlíka, pripraviť spresnené 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Makov 

Návrh spresnených Zásad 

hospodárenia odoslaných 

na vyjadrenie na NKÚ   

nebol posúdený, preto 

zásady ostávajú 

v pôvodnom znení. 

Aktuálne znenie zásad nie 

je v rozpore so zákonom, 

ale v zásadách si určujeme 

náročnejšie podmienky, 

ako nám zákon ukladá. 

219/2020/C 24.2.2021  Žiada starostu obce, p.M.Pavlíka, pripraviť podmienky 

čerpania úveru v roku 2021 a predložiť ich do najbližšieho 

rokovania OZ 

Splnené 

219/2021/D 24.2.2021 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, vyzvať správcu cesty 

1/10 Ministerstvo dopravy a výstavby SR  k náprave 

havarijného stavu  tejto medzinárodnej cesty, ktorá 

prechádza katastrálnym územím obce Makov. Cesta 

svojim stavom nezodpovedá medzinárodným štandardom  

takýchto ciest. Táto výzva je podložená aj petíciou, ktorú 

občania v roku 2016 spísali a nebola do dnešného dňa 

vypočutá. 

Splnené 

223/2021/B 26.4.2021 Ukladá hlavnej kontrolórke obce, p. E.Trebulovej, 

vypracovať správu o všetkých nesplnených uzneseniach od 

začiatku volebného obdobia 

Splnené                           

Dňa 26.4. predložené na 

rokovanie OZ 

227/2021 26.4.2021 Žiada starostu obce p.M.Pavlíka, aby na rokovanie OZ 

dňa 27.10.2021 spolu so spoločnosťou TES Media s.r.o. 

predložili plán pripojenia domácnosti optickým 

káblom za účelom skvalitnenia poskytovaných 

internetových služieb v katastrálnom území Makov. 

V plnení                    

v spolupráci so SSE 

riešia pripojenie 

domácnosti optickým 

káblom 

229/2021/B 26.4.2021 Žiada starostu obce. P.M.Pavlíka, zabezpečiť zaslanie 

príslušnému okresnému súdu žiadosť, vrátane potrebných 

príloh, o vyjadrenie sa k navrhovanému kandidátovi do 

funkcie prísediaceho predsedom Okresného súdu v Čadci 

na funkčné obdobie v rokoch 2022 až 2025 

Splnené 

 

 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 4: 

p. Martin Pavlík, starosta obce – k uzneseniu č. 55/2019-toho času prebieha územné konanie na 

výstavbu bytového domu  na Vodárenskej ulici, sú odovzdané podklady. Predtým sa vybavoval 

výmaz údajov o stavbe úpravne vody z katastra nehnuteľností, z toho dôvodu sa nedalo skôr začať 

so stavebným povolením. Teraz môže dôjsť aj k odstráneniu stavby úpravne vody na mieste, kde sa 

bude bytovka stavať.  

(Mgr. Marta Sláviková – bola zadaná objednávka na vypracovanie projektovej dokumentácie?  

                                        V akom stave je projekt a v akom stave je odstránenie stavby?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – projektant čakal na ukončenie územného konania. Máme vydané  

                                        rozhodnutie o odstránení stavby, s búracími prácami sme ale ešte  

                                        nezačali.) 
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(Ing. Stanislav Gašparík – dňa 27.02.2019 bolo prijaté uznesenie, aby starosta obce pokračoval  

                                       v realizácii projektu výstavby bytového domu na Vodárenskej ulici. Čiže  

                                       o tejto výstavbe sa začalo rokovať v roku 2018. Dnes je rok 2022,  

                                      diferencia v čase je obrovská. Konštatuje, že sa buď na tomto nerobí alebo  

                                      sa robí veľmi pomaly.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nedalo sa to urýchliť, nakoľko  pozemok je nevysporiadaný a je  

                                      tam veľa spoluvlastníkov) 

(p. Jozef Pavlík – až v roku 2021 boli vyčlenené peniaze na projektovú dokumentáciu) 

(Ing. Stanislav Gašparík – ide práve o iniciatívu pracovať rýchlejšie, začalo sa v roku 2018  

                                       a peniaze na projekt dali schváliť až v roku 2021) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD.- ide tu teraz hlavne o termíny, či stihneme podať žiadosť na Štátny fond  

                                         rozvoja bývania, ak sa nemýli termín je do mája 2022) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – pri prezentovaní projektu výstavby bytovky mali poslanci isté 

pripomienky a žiadali ich zapracovať. Rešpektoval projektant pripomienky? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – dohodli sa na tom, ako to predložil) 

(Ing. Stanislav Gašparík – projekt musíme schváliť, ak  tam pripomienky nebudú, musí  

                                         ich zapracovať.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – v začiatkoch spomínali, že je to náš pozemok  a teraz je problém  

                                        s vysporiadaním. Už vtedy hovorila, že je to miesto tmavé, clonia tam  

                                        stromy. Ak máme čas do začiatku výstavby, požiadajme starostu, aby   

                                        vyjednával s vlastníkmi stromov, aby sa v zmysle zákona odstránili  

                                        a namiesto nich vysadili nižšie dreviny. Navrhuje k tomu prijať uznesenie.) 

(Mgr. Marta Sláviková – Tomáš Perďoch s ich návrhmi nesúhlasil, má obavu, že ich nezapracuje,  

                                        z toho dôvodu chce pred finalizáciou projektovej dokumentácie  

                                        vyvolať  s projektantom ešte jedno stretnutie.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – Tomáš Perďoch síce obhajoval svoju koncepciu stavby, ale my sme  

                                       objednávatelia, myslí si teda, že by to mal rešpektovať.) 

(Ing. Marián Masnica – bytový dom obstarávame od roku 2016, robíme poslednú etapu, pričom  

                                       nemáme ešte vysporiadané pozemky. Pozemok pod bytovým domom je  

                                      veľmi malý. Stavba sa začína od pozemku, až potom môžeme projektovať.  

                                      Tvrdí, že najbližší rok nebude vybavené ani stavebné povolenie.) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – k uzneseniu 48/2019- schválili sme, že na mieste váhového 

domčeka na bývalom CHP sa zrekonštruujú priestory na bytovú jednotku za účelom dočasného 

bývania. Dnes sú odvtedy 3 roky, v správe je uvedené, že uznesenie je splnené. Kedy bola zadaná 

objednávka na projektovú dokumentáciu? Ide o jednoduchú stavbu, pozemky sú tam vysporiadané, 

stavbu treba iba prispôsobiť na malý rodinný domček. Mohli sme niekomu pomôcť. 

 

K uzneseniu 54/2019- pri uznesení ohľadom vodovodnej prípojky k stavebným parcelám v časti 

Kopanice nad Uríkom je uvedené, že je to splnené. V akom stave to je, pretože vodovodné prípojky 

podmieňujú výstavbu v tejto časti a kto bude investorom? 

(p. František Chuděj- v januári 2022 prišlo územné rozhodnutie na vodovodnú prípojku pre 5  

                                   rodinných domov. Inžiniersku činnosť si zabezpečia sami investori, sami si  

                                   spracovali aj projektovú dokumentáciu.) 

(Ing. Marián Masnica – prečo vodovodné prípojky nezrealizujeme my  a vlastníci nech sa na tom  

                                  spolupodieľajú finančne. Nie sme schopní za 3 roky pripraviť 50 m  

                                  vodovodnej prípojky.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – ide o jednoznačnú nečinnosť starostu) 

(p. Jozef Pavlík – starosta sa snaží robiť, Ing. Marián Masnica bol predtým starostom 16 rokov,  

                                 kedy pozemky predával po 5 €) 
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K uzneseniu 91/2019 – uznesenie je splnené, manželia Hazuchoví neprejavili opätovný záujem 

o pozemok CKN 5258? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – odkúpila to p. Anna Bugalová) 

 

K uzneseniu 103/2019 – v akom štádiu je cenová mapa? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – po konzultácii s odborníkmi neodporúčali stanoviť v obci cenovú  

                                                   mapu, nakoľko sa ceny menia, najčistejšie bude odpredávať  

                                                   pozemky podľa znaleckého posudku.) 

(Ing. Marián Masnica – predkladá teda návrh na zrušenie tohto uznesenia, aj z NKÚ upozorňovali  

                                      na to, že pozemky sa majú predávať verejnou dražbou.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD.- ak by obec cenovú mapu mala, rozporovalo by to stanovisko NKÚ? 

(Ing. Marián Masnica – nie, my ju ale v podstate máme – pri určovaní dane z nehnuteľností) 

 

K uzneseniu 143/2020 – dňa 05.02.2020 bola zadaná objednávka  na spracovanie projektu na 

rekonštrukciu kuchyne v dome kultúry. Máme dnes projektovú dokumentáciu? V tejto súvislosti sa 

chce aj opýtať, či sa bude dať dom kultúry bežne využívať , či bude pre ľudí. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – máme vypracovanú štúdiu, robili sa ale iné projekty, napr.  

                                           výmena vykurovacieho systému v DK. Teraz sa dá fungovať formou  

                                           cataringu. Upustili od rekonštrukcie kuchynky, dôležité je kúrenie  

                                           a zateplenie domu kultúry.) 

 

K uzneseniu 150/2020 – aký je výsledok z vyzvania Polície SR na zlepšenie dopravného značenia 

v kritických miestach obce? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – žiadali svetelnú signalizáciu na najviac vyťažené úseky,  

                                           odpoveďou bolo, že doterajšie značenia spĺňajú, máme sa uchádzať  

                                           o granty, oslovili aj Slovenskú správu ciest na zmodernizovanie  

                                           dopravného značenia.) 

(Ing. Marián Masnica – za dopravné značenie zodpovedá vlastník ciest, máme tu cestu  

                                       medzinárodného významu, Ministerstvo vnútra SR má na to dotačné  

                                       schémy, obec môže žiadať o dotáciu.) 

 

K uzneseniu 161/2020 – ako dopadlo zistenie možnosti zapojenia sa do projektu „SMART“, ktorý 

by zlepšil káblovú sieť v obci? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – sú v rokovaní s TES Media, firma ponúka modernizáciu, toho  

                                     času prebieha zmena webového sídla, na projekt „SMART“ nie je v tejto  

                                     chvíli žiadna výzva.) 

 

K uzneseniu 181/2020 – mali sa pripraviť podklady k novej časti obce – Kasárne. Podľa plnenia sa 

vo veci koná. Akým spôsobom? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v tejto chvíli sa konzultuje s Okresným úradom v Žiline  

                                         a s Ministerstvom financií SR.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – pri plnení je uvedené, že sa koná, ale zvažovaním aj iných možností,  

                                          ako je vytvorenie novej časti obce – Kasárne.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nevie, čo tým kontrolórka myslela, štát sa bráni, aby to nebol  

                                          špekulatívny zámer) 

 

K uzneseniu 188/2020 – ako pokračuje vysporiadanie pozemku CKN 76/4, o ktorý mala záujem 

Ing. Hromková? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – geodet pozemok zameral, hranica nebola pravdivá s predstavou  

                                          Ing. Hromkovej, oplotenie je správne, pozemok je vo dvore p.  

                                          Krutinovej) 
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(Ing. Marián Masnica – žiada splniť predmetné uznesenie, je to náš pozemok, odpredáva sa tomu,  

                                       kto ho už raz kúpil. Keď budeme pozerať na nezhody, nedorieši sa to  

                                       nikdy.) 

 

K uzneseniu 219/2020/C-bolo treba pripraviť podmienky čerpania úveru, uznesenie je splnené 

zrejme tým, že sa nezobral úver. 

 

K uzneseniu 227/2021 – aké riešenie majú ohľadom pripojenia domácností optickým káblom za 

účelom skvalitnenia internetových služieb? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – firma TES Media v spolupráci SSE Distribúcia riešia pripojenie  

                                           optickým káblom s využitím elektrických stĺpov, čakajú na vyjadrenie) 

 

K uzneseniu 251/2021/C – pasportizáciu komunikácií budú riešiť pri dnešnom rozpočte na rok 

2022. 

 

K uzneseniu 252/2021 – ako sa dohodli p. Bobulová s Mgr. Liskovou pri rozdelení pozemku? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – objednali geodetku, v prvej chvíli dohoda nebola , napokon sa  

                                         dohodli, toho času sa to spracováva) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – v akom stave je projekt, ktorý bol podaný v dome 

kultúry? Nie je v našich silách, aby sme dali do poriadku aspoň čelnú stenu, kde bola terasa 

a čiastočne opraviť poopadávaný sokel? Ako poslankyňa je 8. Rok a sama sebe vyčíta, že 

nedokázala presvedčiť venovať budove aspoň minimálny priestor, upratať, odviezť opadané, 

nasadiť kríky, priestor vpredu skultúrniť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – keď menili schody v základnej škole, radil sa s odborníkom a ten  

                                             mu neodporúčal brúsenie kameňa. Nesúhlasí, že sa domu kultúry  

                                             nevenuje, prioritou bolo ale prestrešenie a v interiéri sa stále niečo  

                                             rekonštruuje. Čo sa týka projektu, ktorý podávali na dom kultúry, bol  

                                             v súvislosti s covidom, čakajú na vyhodnotenie.) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – k uzneseniu 103/2019 – myslí si, že máme povinnosť zabezpečiť 

zachovávať bonitu pôdy, aby sa nepredávala poľnohospodárska pôda na stavebné účely, ničíme si 

poľnohospodársku pôdu. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – do súkromných pozemkov nemôžeme zasahovať, takú  

                                             kompetenciu nemáme, toto môžeme robiť iba pri obecnom pozemku.  

                                             Je pravda, že v Čiernom sa tam vystavalo viac nehnuteľností, je to tam  

                                             už dostatočne zastavané, nemajú záujem, aby vznikali nové stavebné  

                                               lokality, nie je tam ani kanalizácia.) 

(p. Jozef Pavlík – je to dobrá myšlienka, navrhuje prijať uznesenie, aby tam, kde nie sú inžinierske  

                            siete, aby sa nepovoľovala masívna výstavba nehnuteľností.) 

(Mgr. Marta Sláviková – toto rieši územný plán obce, nie uznesením zastaviť masívnu výstavbu.  

                                        Pozemky sú súkromné, je to súkromná záležitosť a keď nie je kanalizácia,  

                                        urobia si čističku odpadových vôd, nemôže im obec zakázať výstavbu.) 

(Ing. Marián Masnica – tiež mu v obci vadí, že sa povoľujú stavby mimo platného územného plánu.  

                                      Žiada dodržiavať kompetenciu, zmenu územného plánu a regulatívy  

                                      podporí. Dnes sú trhové ceny a je prirodzená záležitosť využívať si svoje  

                                      pozemky, ako chce.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – vie, čo chce p. Greguš povedať, berie ohľad na obyvateľov.  

                                     Súhlasí s Martou, že to je v záujme stavebného úradu prihliadať aj na  

                                     životné prostredie.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení počas volebného obdobia 2018-2021.                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 288/2022 bolo prijaté. 

  

 

B/ ž i a d a  

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, aby začal rokovanie s majiteľmi susediacich pozemkov a lesného 

porastu za účelom presvetlenia priestoru pri plánovanom bytovom dome na Vodárenskej ulici za 

účelom lepšej kvality života. 

 

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 289/2022 bolo prijaté. 
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C/ ž i a d a  

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, vyvolať pred finalizáciou projektovej dokumentácie na projekt 

výstavby bytového domu na Vodárenskej ulici, stretnutie so zhotoviteľom predmetnej projektovej 

dokumentácie.                                                                                                 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 290/2022 bolo prijaté. 

 

 

D/ r u š í 

 

uznesenie č. 103/2019 zo dňa 25.09.2019: 

„Obecné zastupiteľstvo v Makove žiada starostu obce vypracovať do budúceho zastupiteľstva 

metodiku a návrh cenovej mapy pozemkov v obci Makov.“ 

.                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 7 
Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Rudolf Greguš, Mgr. Marta Sláviková 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 291/2022 bolo prijaté. 

 

 

5.   SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE ZA ROK  

      2021 

 

V zmysle § 18 f ods. 1 písm. e/  zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov hlavná kontrolórka 

obce predložila obecnému zastupiteľstvu správu o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

Správa vyhodnocuje odpočet a  plnenie úloh hlavnou kontrolórkou na základe plánov kontrolnej 

činnosti, ktoré boli schválené uzneseniami Obecného zastupiteľstva v Makove. 

O výstupoch z jednotlivých kontrolných akcií boli poslanci obecného zastupiteľstva informovaní 

priebežne formou informatívnych správ o výsledkoch kontrol. 
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Hlavnou úlohou kontrolnej činnosti za rok 2021 bolo sledovanie a kontrolovanie dodržiavania 

všeobecno-záväzných predpisov pri hospodárení s verejnými  prostriedkami Obce Makov  a ňou 

zriadených organizácií, dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti pri hospodárení 

s finančnými prostriedkami a zvereným majetkom obce, v súlade so zákonom č. 138//1991 Z .z. 

o hospodárení s majetkom obce a novely k zákonu č. 258/2009 Z. z.  Ďalej kontrolovať dostupnosť, 

správnosť a úplnosť informácií o vykonávaných finančných operáciách a ich súlad s platnými 

zákonmi o rozpočtových pravidlách č. 523/2004 Z .z. a č. 583/2004 Z. z. zákona o účtovníctve č. 

431/2002 Z. z. zákona o dani z príjmov č. 595/2003 Z .z. a internými  smernicami upravujúcich 

finančnú a platobnú disciplínu. 

Hlavná kontrolórka obce, v rámci vykonaných následných finančných  kontrol na obecnom úrade 

a ním riadených organizácií, kontrolovala doklady týkajúce sa hospodárnosti, účelnosti 

a efektívnosti pri čerpaní dotácie poskytnutej  z rozpočtu obce Makov ŠK Javorník Makov, 

dodržiavanie zákona č. 211/2000 Z .z. o slobodnom prístupe k informáciám , výdavky čerpancýh 

finančných prostriedkov na požiarnu ochranu, kontrolu dodržiavania zákona č. 448/2008 Z. z. 

o sociálnych službách – poskytovanie opatrovateľskej služby, kontrolu plnenia uznesení po každom 

zastupiteľstve OZ , kontrolu plnenia prijatých opatrení na nápravu zistených nedostatkov a ich 

odstránenie z vykonaných kontrol za rok 2020, hospodárnosť a efektívnosť nakladania s odpadmi 

v obci Makov, kontrolu príjmov zo správnych poplatkov podľa zákona č. 145/1995 Z. z. na 

matričnom úrade.       

 

Vedúcim zamestnancom kontrolovaných subjektov bola ukladaná zákonná povinnosť – na základe 

opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených následnou finančnou kontrolou a príčin ich 

vzniku predkladať hlavnej kontrolórke obce Makov písomnú informáciu o ich splnení 

v stanovených termínoch. 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov  za rok 2021. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 292/2022 bolo prijaté. 

  



 

16 

 

 

    6.  NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

 

    6/A   SCHVÁLENIE PRENÁJMU PRIESTOROV BÝVALEJ PEKÁRNE V DOME  

             KULTÚRY MAKOV  

                                                                                                                                                                                                                           

OZ na svojom zasadnutí dňa 29.12.2021 prijalo uznesenie č. 284/2021, ktorým zobralo na vedomie 

žiadosť p. Vojtecha Štofka o prenájom priestorov pekárne, schválilo dočasnú prebytočnosť 

nebytových priestorov v suteréne DK Makov č. 59 – priestory bývalej pekárne a schválilo zámer 

prenajať uvedené priestory z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Zámer prenajať uvedené priestory bol zverejnený 26.01.2022, čím bola splnená podmienka 

zverejnenia min. 15 dní pred samotných schvaľovaním prenájmu. 

V zmysle platného VZN č. 5/2021 je výška prenájmu 40 €/1m2/ rok. 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 6/A: 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – odkedy máme priestor voľný? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nevie presný dátum, predchádzajúci nájomca p. Kubinec ukončil  

                                                   nájom minulý rok.) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – je predpokladaný termín, kedy by sa mohla pekáreň 

otvoriť? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – termín nevie, nájomcovia musia ešte obstarať vybavenie) 

 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – aké výrobky budú v pekárni robiť? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – do nájmu si to berú dvaja mladí ľudia, jeden je pekár, bude robiť  

                                                   chlieb a zdravé pečivo a pani bude vyrábať cestoviny. Časom to  

                                                   chcú doplniť aj o cukrárenskú výrobu.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

prenájom dočasne prebytočného majetku Obce Makov, a to nasledovných nebytových priestorov v 

suteréne Domu kultúry Makov č. 59: 

- Chodba o výmere 19,99 m2 

- Šatňa o výmere 3,26 m2 

- Šatňa o výmere 2,89 m2 

- Sprcha o výmere 0,87 m2 

- Sprcha o výmere 1,55 m2 

- Umyváreň o výmere 3,86 m2 

- Umyváreň o výmere 2,34 m2 

- WC o výmere 0,91 m2 

- WC o výmere 1,15 m2 

- Hala o výmere 104,42 m2 
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- Chodba o výmere 14,55 m2   

- Sklad o výmere 18,32 m2  

- Sklad o výmere 13,79 m2  

- Sklad o výmere 19,03 m2  

- Chodba o výmere 21,96 m2  

- Sklad o výmere 21,11 m2  

- Sklad o výmere 11,15 m2 

- Sklad o výmere 6,41 m2 

Celkom o výmere 267,56 m2 

  

pre  p. Vojtecha Štofka - Vojtova pekáreň, Kotešová 246, 013 61 Kotešová, IČO: 44616104 za 

účelom prevádzkovania pekárenskej výroby z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, 

ods. 9, písm. c) zákona SNR č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a V. časti 

a čl. 24 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených 

uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014.   

Cena za prenájom predstavuje sumu 267,56 m2 x 40 = 10 702,40 € /rok + služby spojené 

s prenájmom. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o priestory, kde bola dlhodobo 

prevádzkovaná pekáreň a záujmom Obce Makov je zachovať pôvodný účel využitia priestorov na 

prevádzku pekárne. 

 

B/  Ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, uzatvoriť s p. Vojtechom Štofkom - Vojtova pekáreň, Kotešová 

246, 013 61 Kotešová, IČO: 44616104 Zmluvu o nájme za účelom prevádzkovania pekárenskej 

výroby v termíne do 01.05.2022. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 293/2022 bolo prijaté. 

  

 

6/B   SCHVÁLENIE PRENÁJMU NEBYTOVÝCH PRIESTOROV V ZDRAVOTNOM  

         STREDISKU 

 

Úmrtím p. Ivana Papaja ostali priestory na zdravotnom stredisku bez nájomcu. 

Jedná sa o nebytové priestory, a tak boli aj v minulosti prenajaté na účel uloženia a uskladnenia vecí 

nájomcu z dôvodu náhlej núdze, ku ktorej došlo v dôsledku živelnej pohromy - požiaru    

Obec eviduje 2 žiadosti o prenájom uvedených priestorov v budove zdravotného strediska Makov: 

- 13.10.2021 predložila žiadosť o prenájom  p. Danuše Šmeková 
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- 1.12.2021 predložila žiadosť o prenájom garsónky p. Terézia Maršová. 

OZ na svojom zasadnutí dňa 8.12.2021 prijalo uznesenie š. 269/2021, ktorým schválilo dočasnú 

prebytočnosť uvedených nebytových priestorov v budove zdravotného strediska Makov č. 211 

a zámer na prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Zámer bol zverejnený 26.1.2022 – splnená podmienka zverejnenia min. 15 dní pred samotným 

schvaľovaním prenájmu. 

V zmysle platného VZN č. 5/2021 je výška prenájmu uvedených priestorov vo výške 40€/m2/ rok, 

t.j. 948,80 €/rok = 79,07 €/ mesiac + služby spojené s užívaním priestoru. 

 

Pozvanie na rokovanie prijali aj obe záujemkyne uchádzajúce sa o nebytové priestory, p. Šmeková 

a p. Maršová, ktoré starosta obce srdečne privítal a vyzval ich, aby objasnili svoje žiadosti. 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 6/B: 

p. Danuše Šmeková – o nájom  žiada hlavne zo zdravotných dôvodov, priestory sú v centre, má to 

všade blízko a o dom už nevládze udržiavať. 

 

p. Terézia Maršová – po rozvode sa musí aj s dcérami vysťahovať z domu bývalého manžela. Zatiaľ 

by jej to postačovalo, neskôr, ak by bola možnosť 1-izbového bytu, mala by oň záujem. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – p. Šmeková už na predošlom rokovaní odôvodňovala 

svoj záujem o nájom priestorov na zdravotnom stredisku. Dnes pri tomto bode sa zdrží hlasovania 

kvôli stretu záujmu z rodinných dôvodov. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – vyhovujú priestory obom záujemkyniam? 

(p. Šmeková – je to tam síce malé, ale vie si tam predstaviť bývať) 

(p. Maršová – zatiaľ by jej to vyhovovalo, nemá inú možnosť, keďže sa musí vysťahovať) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – bol by za to, aby sa to prenajalo na pol roka p. Maršovej, 

zatiaľ by si na bývanie našla niečo iné a potom by sa tam nasťahovala p. Šmeková s tým, že by jej 

zatiaľ v rodinnom dome  pomáhali. 

(p. Šmeková – toto nie je možné, je v situácii, keď musí opustiť dom, pretože syn je v jednaní  

                        s kupcami domu, musela by odísť do Čiech.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – neustále sme hovorili o váhovom domčeku na bývalom 

CHP, aby sa prerobil na bývanie, sú tam inžinierske siete, veľmi rýchlo to môže byť obývateľné. 

(p. Maršová – má školopovinné deti, aby nemali problém dostať sa do školy) 

(p. Šmeková – mala by to ešte ďalej od centra, ako to má teraz, chodí pešo,  nezvládala by to) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – p. Maršová by nemohla ísť zatiaľ aspoň na 2 mesiace 

bývať k mame, kým by sa neprerobil váhový domček? 

(p. Maršová – nie je to tam vyhovujúce a okrem toho dom už vlastní brat so sestrou) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – nemali by sme ale sľubovať, ak to nesplníme) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – navrhuje prijať uznesenie s poverením 

starostu, aby do dvoch mesiacov zrekonštruoval váhový domček a nasťahuje sa tam pani, ktorej sa 

to dnes neschváli. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – dokáže spraviť p. Šmeková ústupok, že by vydržala 2-3 mesiace  

                              a potom by išla p. Maršová na Trojačku do váhového domčeka a ona na  

                              zdravotné stredisko?) 

(p. Šmeková – dom sa predáva a nevie, či ju tam cudzí ľudia nechajú ešte bývať) 

(p. Rudolf Greguš – je ochotná p. Maršová počkať, kým sa váhový domček prerobí? 
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(p. Maršová – s manželom sa nedá dohodnúť, musí odísť, takže nie) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – dnes zahrnieme do rozpočtu výdavky na rekonštrukciu 

váhového domčeka tak, aby sa to prerobilo. Je to ťažké rozhodnutie, ale podľa jeho právneho 

vedomia manžel nemôže deložovať manželku, ani deti. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – poukazuje na to, že je dôležité mať splnené uznesenia, teraz to 

vidíme. Váhový domček nie je prerobený, ďalší priestor je aj v starej škole na Trojačke. Je 

nedôstojné túto situáciu riešiť na zastupiteľstve, mala to riešiť sociálna pracovníčka obce, ide 

o riešenie sociálnej situácie. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

prenájom dočasne prebytočného majetku Obce Makov, a to nebytového priestoru na prízemí 

budovy Zdravotného strediska Makov č. 211 o celkovej výmere 23,72 m2 , za cenu 40 €/ 1m2/ rok, 

t.j. 948,80 €/rok + služby spojené s užívaním priestoru pre p. Danušu Šmekovú, bytom Trojačka 2, 

023 56 Makov, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 9, písm. c) zákona SNR č.138/1991 Zb.          

o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a V. časti a čl. 24 a) platných Zásad hospodárenia       

a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove 

č. 98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014.   

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v prenájme priestorov na odkladanie a uskladnenie vecí 

pre občanov v ťažkej životnej situácii a pre osoby ŤZP. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 7 

Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík , 

Rudolf Greguš, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Ing. Daniel Brezina, PhD., Ing. Marián Masnica 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 294/2022 bolo prijaté. 

 

 

B/ z a v ä z u j e 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, pripraviť do dvoch mesiacov priestory na bývanie vo váhovom 

domčeku na bývalom CHP na Trojačke, pre p. Teréziu Maršovú a jej dve deti. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 295/2022 bolo prijaté. 

 

 

 

6/C   ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV EKN 5300, CKN 261/4,  

         CKN 260/3, CKN  276/3, CKN 276/9 PRI RD MAKOV Č. 331 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, oboznámil poslancov OZ, že Obci Makov bola doručená žiadosť p. 

Emílie Kubincovej , bytom Makov -Čierne 195, 023 56 Makov, ktorá sa dotýka odkúpenia 

pozemkov vo vlastníctve Obce makov  a ktoré sa nachádzajú v oplotenom dvore prislúchajúcom 

k RD č. 331, vedľa ZpS Makov. 

Žiadosť bola spísaná na základe vytyčovacieho výkresu. Po upozornení, že takáto forma nestačí, bol 

Obci Makov doložený GP č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. Anna Šobichová, 

Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, ktorým sú vykreslené reálne pozemky nachádzajúce 

sa za oplotením dvora, vrátane ich skutočných výmer. 

Predmetný geometrický plán nie je zatiaľ úradne overený. Žiadateľka chce počkať na rozhodnutie 

obecného zastupiteľstva k predloženej žiadosti a v prípade kladného uznesenia bude predložený 

geometrický plán na overenie Okresnému úradu Čadca, katastrálnemu odboru. 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 6/C: 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – víta kroky, že sa vysporiadavajú nevysporiadané veci v obci. 

Pozemok CKN 276/10 zastavané plocha a nádvorie o výmere 53 m2 zasahuje do zariadenia          

pre seniorov. Za jeho starostovania tam musel realizovať investíciu a s rodinou Moravčíkovou, 

ktorá tam vtedy bývala, sa dohodli na napojení kanalizácie bezvýkopovou technológiou medzi 

budovami zariadenia pre seniorov a obecným úradom, ktorá je funkčná a je pripojená na SEVAK 

a.s. Navrhuje zriadiť vecné bremeno na kanalizáciu pre zariadenie pre seniorov. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – na dnešnom zastupiteľstve schválime iba zámer a následne 

pripravíme podklady na schválenie vecného bremena, aby sa proces urýchlil. Vyvolá so žiadateľkou 

stretnutie a spoločne sa dohodnú, nevidí v tom problém. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – žiada dať do uznesenia, aby starosta vyvolal stretnutie 

ohľadom vecného bremena na kanalizáciu pre ZpS. 

(Ing. Marián Masnica – geometrický plán  je zatiaľ predbežný, nie je zatiaľ overený, nech to tam  

                                      geodet zahrnie.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 
 

žiadosť Emílie Kubincovej o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve Obce Makov: 

- CKN 259/6, záhrada o výmere 4 m2  

- CKN 259/7, záhrada o výmere 3 m2 

- CKN 261/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 m2 

- CKN 261/8, trvalý trávny porast o výmere 51 m2 

- CKN 276/10, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m2 
Výmera pozemkov spolu 135 m2. 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 296/2022 bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

B/ ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, vyvolať stretnutie s vlastníkom pozemkov  CKN 260/1, CKN 

260/5, CKN 259/1 a novovytvoreného pozemku CKN 276/10 za účelom zriadenia vecného 

bremena obecnej kanalizácie pre Zariadenie pre seniorov Makov vo vlastníctve Obce Makov. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 7 
Rastislav Gajdoš, Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 1 Ing. Daniel Brezina, PhD. 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 297/2022 bolo prijaté. 
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Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

C/ s ch v a ľ u j e 

za trvalo prebytočný majetok Obce Makov, a to pozemky: 

- CKN 259/6, záhrada o výmere 4 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 5300 zastavaná 

plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov č.8991. Pozemok bol 

odčlenený ako diel č. 1 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. 

Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, 

 

- CKN 259/7, záhrada o výmere 3 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 5300 zastavaná 

plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov č.8991. Pozemok bol 

odčlenený ako diel č. 2 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. 

Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035,    

 

- CKN 261/8, trvalý trávny porast o výmere 51 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 5300 

zastavaná plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov č.8991. 

Pozemok bol odčlenený ako diel č. 3 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO 

REAL - Ing. Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, 

 

- CKN 261/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 m2, evidovaný na LV Obce Makov č.1070 

 

- CKN 276/10, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m2, evidovaný na LV Obce Makov a bol 

vytvorený geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. Anna Šobichová,  

Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035. 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 5 
Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík ,  

Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 3 
Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Marián Masnica, 

Mgr. Marta Sláviková 

Neprítomný 1 Ing. Daniel Brezina,PhD. 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 
 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

 

D/ s ch v a ľ u j e 

zámer na odpredaj trvalo prebytočného majetku Obce Makov, a to pozemkov: 
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- CKN 259/6, záhrada o výmere 4 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 5300 zastavaná 

plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov č.8991. Pozemok bol 

odčlenený ako diel č. 1 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. 

Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, 

- CKN 259/7, záhrada o výmere 3 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 5300 zastavaná 

plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov č.8991. Pozemok bol 

odčlenený ako diel č. 2 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. 

Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, 

- CKN 261/8, trvalý trávny porast o výmere 51 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN 

5300 zastavaná plocha a nádvorie plocha o výmere 1754 m2 evidovaného na LV Obce Makov 

č.8991. Pozemok bol odčlenený ako diel č. 3 geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy 

GEO REAL - Ing. Anna Šobichová,  Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035 

 

- CKN 261/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 24 m2, evidovaný na LV Obce Makov č.1070, 

- CKN 276/10, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 53 m2, evidovaný na LV Obce Makov a bol 

vytvorený geometrickým plánom č. 37209035-09/2022 – firmy GEO REAL - Ing. Anna Šobichová,  

Štúrova 27, 023 54 Turzovka, IČO: 37209035, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, písm. e) zákona SNR č.138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 

98/2014, bod B, zo dňa 08.10.2014.  

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že sa jedná o pozemky pre Obec Makov trvale prebytočné, 

nevyužívané, nachádzajúce sa v oplotenom dvore prislúchajúcom k RD súp. č. 331 v susedstve ZpS 

Makov, ktoré v dobrej viere užívali vlastníci RD súp. č. 331 bez toho, aby si uvedomili, že ich 

nevlastnia. Nezrovnalosti ohľadom vlastníctva uvádzaných pozemkov boli zistené až pri 

vysporiadaní v rámci dedičského konania. 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 5 
PhD.,Rastislav Gajdoš,  Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík ,  

Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 3 
Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Marián Masnica, 

Mgr. Marta Sláviková 

Neprítomný 1 Ing. Daniel Brezina, PhD. 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

6/D   ZRIADENIE VECNÉHO BREMENA V PROSPECH SEVAK a. s. 
 

K bodu poskytol informácie p. Martin Pavlík, starosta obce. 

V rámci kolaudačného konania na stavbu „Makov-úprava toku Kysuca“ dňa 22.02.2022, bola zo 

strany SEVAK, a.s. vznesená požiadavka na investora SVP, š.p. ohľadom zabezpečenia zápisu 

vecného bremena na tlakovú kanalizáciu, ktorá je uložená v koryte rieky Kysuca pred mostom smer 
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Čadca a v rámci stavby bola vykonaná jej preložka. Z uvedeného dôvodu sa ešte v ten istý deň, t. j. 

22.02.2022 obrátil investor predmetnej stavby – SVP, š.p. v zastúpení Ing. Urbanom na Obec 

Makov s informáciou o vzniknutej situácii a požiadal o pomoc a spoluprácu ohľadom schválenia 

zápisu vecného bremena na vedenie tlakovej kanalizácie uloženej v koryte rieky Kysuca na 

pozemku EKN 1437/2, vodná plocha o výmere 45553 m2 v prospech tretej osoby – vlastníka 

kanalizácie, ktorým je SEVAK, a.s. 

Z toho dôvodu je potrebné schváliť zmluvu o zriadení vecného bremena na pozemok EKN 1437/2 

v prospech tretej osoby medzi povinným z vecného bremena Obcou Makov a investorom SVP, š.p. 

a oprávneného z vecného bremena SEVAK a.s. 

Vecné bremeno spočíva v povinnosti strpieť na pozemku tlakovú kanalizáciu, jej ochranné pásma, 

údržbu, prevádzku a prípadnú rekonštrukciu tohto zariadenia. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informáciu investora stavby „Makov – úprava toku Kysuca“ – Slovenský vodohospodársky podnik, 

š. p., Radničné námestie 8, 969 55  Banská Štiavnica, IČO: 36 022 047 na uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na pozemok v k. ú. Makov: KN-E 1437/2, 

vodná plocha o výmere 45 553 m2 , zapísaný na LV č. 8991. 

 

B/  ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, predložiť návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok  

KN-E 1437/2, vodná plocha o výmere 45 553 m2 , v k. ú. Makov, zapísaný na LV č. 8991 

v prospech tretej osoby medzi: 

- povinný z vecného bremena: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

- investor: Slovenský vodohospodársky podnik, š. p., Radničné námestie 8, 969 55  Banská  

  Štiavnica, IČO: 36 022 047 

v prospech tretej osoby – oprávneného z vecného bremena: Severoslovenské vodárne a kanalizácie, 

a.s. Žilina, Bôrická cesta 1960, 010 57  Žilina, IČO: 36 672 297. 

 

Vecné bremeno spočíva v povinnosti povinného strpieť na špecifikovanej nehnuteľnosti existenciu 

inžinierskych sietí – tlaková kanalizácia oprávneného z vecného bremena, jej ochranné 

a bezpečnostné pásma, údržbu, prevádzku a rekonštrukcie tohto zariadenia, a to v rozsahu 

vymedzenom geometrickým plánom na vyznačenie vecného bremena na priznanie práva uloženia 

inžinierskych sietí. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík , Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 298/2022 bolo prijaté. 

 

      

7.   INFORMATÍVNA SPRÁVA O ČINNOSTI ZARIADENIA PRE SENIOROV MAKOV  

      ZA ROK 2021 

 

     O činnosti Zariadenia pre seniorov Makov za rok 2021 informovala Mgr. Martina Dodeková,  

poverená vedením ZpS. 

 

     Začiatok roka 2021 sa niesol stále v karanténe kvôli respiračnému ochoreniu COVID-19. 

Doznievali   posledné pozitívne stavy u zamestnancov ZPS. 

     Rozhodnutím RÚVZ v Čadci bolo ZPS v karanténe od 18.11.2020- 13.01.2021. Z celkového počtu 

klientov zariadenia 52 klientov bolo pozitívnych 47 klientov a počet pozitívnych zamestnancov     

na zdravotnom  úseku bolo pozitívnych 12 zamestnancov zo 16-tich, na úseku prevádzky bolo 

pozitívnych 6 zamestnancov z 18-tich. Zariadenie postupovalo podľa Krízového plánu, testovanie 

prebiehalo každý týždeň plus podľa potreby pri príznakoch ochorenia. Bolo zamedzené 

premiešavanie zamestnancov, zamestnanci kuchyne neprichádzali do styku so zamestnancami 

zdravotného úseku, strava sa nepodávala v jedálni, ale bola rozdávaná na izby v termonádobách, 

aby nedošlo k premiešavaniu klientov. Vykonávala sa dezinfekcia podľa hygienicko-

epidemiologického plánu, boli zakúpené dezinfekčné difuzéry na imobilné oddelenia, taktiež bola 

vyčlenená v práčovni práčka pre negatívnych klientov.  

RÚVZ následne pre vysokú pozitivitu zakázal zamestnancom zariadenia vydávať stravu vo VŠJ.  

Strava sa pripravovala v ZPS, dala do nádob, ktoré  následne boli uložené na rampu, kde sa museli 

vydezinfikovať. Prepravu do VŠJ zabezpečil zriaďovateľ. 

Vysoká pozitivita zamestnancov na zdravotnom úseku ohrozila nepretržitý chod prevádzky, preto 

RÚVZ povolila pozitívnym bezpríznakovým zamestnancom návrat do práce, avšak títo zamestnanci 

sa mohli starať len o pozitívnych klientov.  

Každý deň prebiehalo meranie teploty, kontrola zdravotných stavov- sesterské vizity, každá zmena 

bola hlásená MUDr. Michnicovej. 

Všetci zamestnanci boli upozornení na nutnosť dodržiavania protiepidemických opatrení 

a dôležitosť správneho používania OOPP. 

Opatrenia, ktoré boli nariadené ZPS: 

✓ zákaz návštev 

✓ zákaz vychádzania klientov 

✓ nových klientov prijímať len s negatívnym výsledkom testu a následná izolácia 

✓ využívanie vonkajšieho areálu len chodiacimi klientami s negatívnym výsledkom testu 

✓ pravidelne sledovať zdravotný stav klientov zariadenia a výskyt klinických príznakov 

ochorenia 

✓ pri ošetrovaní pozitívne testovaných klientov zabezpečiť OOPP   
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✓ ošetrovanie pozitívnych klientov zabezpečiť vyhradeným personálom 

✓ chorý personál bezodkladne vyradiť z práce 

✓ zatvárať dvere na izbách 

✓ časté vetranie na izbách a v spoločných priestoroch 

✓ sprísniť vykonávanie hygienicko- epidemiologického režimu zariadenia s použitím plne 

virucídnych prípravkov a dôsledne vykonávanie hygieny rúk alkoholovými dezinfekčnými 

prostriedkami 

✓ zvýšiť frekvenciu vetrania 

✓ zabezpečiť dezinfekciu použitého stolového riadu 

✓ v prípade nutnosti odoslania klienta na hospitalizáciu alebo na vyšetrenie, bolo nevyhnutné 

dané pracovisko vopred  informovať o epidemiologickej situácii v zariadení v súvislosti 

s výskytom ochorenia COVID  19 

✓ v prípade zhoršenia zdravotného stavu niektorého klienta kontaktovať ošetrujúceho lekára 

resp. RZP a podobne... 

Všetky karanténne opatrenia boli konzultované s RÚVZ v Čadci od prvého hlásenia dňa 18.11.2020 

až do konca epidemiologickej udalosti do 13.01.2021 

 

V januári 2021 prebehlo aj prvé očkovanie 15-tich zamestnancov na COVID  19 vo FNsP v Žiline, 

taktiež bola odoslaná žiadanka na MZ ohľadom očkovania v zariadení. Prvé očkovanie v zariadení 

bolo VOS (výjazdová očkovacia  jednotka) dňa 16.2.2021, kde bolo zaočkovaných 41 klientov 

a ďalších 13 zamestnancov. Druhé očkovanie prebehlo marci. Tretie očkovanie bolo 29.10.2021 

taktiež VOS. K 31.01.2022 máme v zariadení zaočkovaných 46 klientov tromi dávkami, jedna 

klientka je dvomi dávkami a jedna klientka je zdravotne kontraindikovaná. Celkový počet 

zaočkovaných zamestnancov je 33, z toho 27 zamestnancov má tri dávky očkovania, 3 zamestnanci 

majú dve dávky očkovania a 3 zamestnanci sú neočkovaní, ale sú krátko po prekonaní ochorenia 

COVID 19.  V zariadení stále pokračujú v prísnom dodržiavaní protiepidemických opatrení podľa 

aktuálnych usmernení MPSVaR. Naďalej prebieha dezinfekcia priestorov zariadenia, kontrola 

zdravotných stavov klientov, testovanie pri príznakoch ochorenia.  

V zariadení je  i naďalej zákaz návštev, výnimka je udelená len pri vážnych prípadoch.  

 

Projekty v roku 2021 

V novembri roku 2020 sa zariadenie zapojilo cez ÚPSVaR do projektu „Pracuj, zmeň svoj život“. 

Projekt prebiehal v roku 2021- 9 mesiacov. ÚPSVaR hradil 95% mzdy, 5% ZPS, zamestnanci boli 

na úseku kuchyne a údržby. 

V auguste 2021 žiadali MPSVaR o humanitárnu pomoc „ Infekčný príplatok“  za prácu s Covid 

pozitívnymi v sume 11 745, 00 €. 

V septembri 2021 žiadali ÚPSVaR dotáciu na 2. pandemické odmeny 20 280,00 €.  

V novembri 2021žiadali MPSVaR o vitamínové balíčky pre zamestnancov sociálnych služieb 

(ZPS+ terénne opatrovateľky). Balíček mal hodnotu 20,00 €- obsahoval vitamíny na podporu 

imunity, čaje a podobne. Počet balíčkov bolo spolu 85 kusov v hodnote 1700,00 €. 

V decembri 2021 žiadali ÚPSVaR o mimoriadne odmeny, ktoré boli avizované pre sociálne 

zariadenia v sume 14 669,20 €  

 

Projekty, ktoré žiadali na rok 2022  

MPSVaR uverejnilo dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb. Zariadenie odoslalo tri žiadosti 

o dotáciu na podporu rozvoja sociálnych služieb. 

 

Stropné zdviháky 

57 888,00 eur- celková suma 

7 888,00 eur – 10%   

50 000,00 eur žiadame maximálnu sumu  
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Špeciálne auto 

46 505,00 eur celková suma 

4 650,50 eur – 10%  

41 854,50 eu- výška dotácie 

 

Osobný výťah 

27 865,14 eur celková suma 

2 787,51 eur 10,00%  

25 077,63 eur 90,00% výška dotácie 

 

Materiálno-technické vybavenie za rok 2021 

➢ výmena okien na mobilných oddeleniach ( 5582,43€) 

➢ rekonštrukcia vyšetrovne a kancelárie (cca 3809,35 €) 

➢ dokončenie prístrešku pre KUKA nádoby a kontajnery (7725,10 €) 

➢ dobudovanie oddychovej zóny- spevnenie chodníkov, výsadba kvetov a zelene (cca 800 €) 

Aktivity: 

✓ posedenie ku Dňu matiek 

✓ animoterapia- zakúpenie zajačikov 

✓ návšteva duchovného otca  

✓ gulášové posedenie pri príležitosti Petropavlovských hodov 

✓ letná opekačka 

✓ ukončenie letnej sezóny- grilovačka 

✓ október- mesiac úcty k starším+ oslava všetkých jubilantov za rok 2021 v ZPS 

✓ šikovné ruky- príprava vianočných dekorácii 

✓ návšteva Mikuláša 

✓ pečenie a zdobenie medovníčkov 

✓ výzdoba vianočných ozdôb 

✓ výzdoba stromčeka 

- na záver roka sme sa zapojili do projektov: 

„Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok“ 

„Vianočný zázrak“ 

Darčeky z týchto projektov sa rozdali na Štedrý deň po slávnostnej večeri. 

 

Prehľad prírastkov a úbytkov klientov  

  2020 2021 2022 

príjem  20  29  5 

exitus  24  21  0 

ukončenie   4  5  0 
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Prehľad finančného príspevku 

Finančný príspevok 2020 2021 2022 

Stupeň odkázanosti    

IV 312 (24) 348 (23) 374 (20) 

V 442 (9) 493 (9) 530 (10) 

VI 546 (16)  609 (19) 654 (18) 

 

K 16.02.2022:  

Počet prijímateľov sociálnej služby: 52 

Počet obyvateľov Makova v ZPS: 12 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 7: 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – v akom štádiu sú projekt na rok 2022? 

(Mgr. Martina Dodeková – čakajú na vyjadrenia) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – nielen školy sú pandémiou ovplyvnené, ale práve aj 

zariadenia pre seniorov, kde exity klientov boli umocnené aj pandémiou. Už dávnejšie spomínal, 

keďže je dlhodobo v zariadení zákaz návštev, aby sa zakúpili tablety, vďaka ktorým by boli klienti 

prepojení s rodinnými príslušníkmi a mohli spolu komunikovať. 

(Mgr. Martina Dodeková – klienti skôr s rodinou telefonujú)  

 

V správe vidieť, že žiadali v súvislosti s pandémiou zo štátu o príplatky a odmeny. Dostali tieto 

príplatky? 

(Mgr. Martina Dodeková – áno) 

 

Keďže žiadajú pre rok 2022 o dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb, sú tam vyčíslené aj 

spoluúčasti v každom projekte po 10 %, mala by sa táto spoluúčasť zahrnúť už aj do rozpočtu. 

(Mgr. Martina Dodeková – s účtovníčkou Ing. Valičkovou sa dohodli, že v prípade úspešnosti  

                                            projektu sa spoluúčasť schváli v úprave rozpočtu.) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – málo prezentujú svoje aktivity v týždenníku Kysuce. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – akým spôsobom sa dostávajú klienti do zariadenia pre 

seniorov? 

(Mgr. Martina Dodeková – podľa poradovníka, všetkých, ktorých sme mohli, sme už prijali.  

                                            Vyvíjajú takisto aj marketingovú aktivitu, keď oslovujú aj viaceré  

                                            mestá.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík konštatuje, že plný stav v zariadení svedčí o dobrej kvalite v ZpS. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – koľkých zamestnancov sa týkal projekt cez ÚPSVaR 

„Pracuj, zmeň svoj život“? 

(Mgr. Martina Dodeková – projekt prebiehal počas 9 mesiacov v roku 2021 a týkal sa 3  

                                            zamestnancov) 

 

Mgr. Marte Slávikovej chýba v informačnej správe naplnenenosťzariadenia. 
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(Mgr. Martina Dodeková – k 31.12.2021 bolo v zariadení pre seniorov 46 klientov, ročný priemer  

                                             bol 48-49.) 

 

Ako sa pripravuje obec na deinštitualizáciu. Za nedodržanie je v zmysle zákona veľa sankcií. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – je spracovaná štúdia, predložia ju na ďalšie rokovanie OZ,  

                                             musíme rozhodnúť, akým spôsobom sa do toho pustíme.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – už v minulosti sme sa zaviazali, že k tejto 

deinštitualizácii pristúpime, možno už pred 6 rokmi. Naozaj životný priestor v izbách klientov 

v ZpS je minimálny, je šťastím, že v zariadení sú miesta, kde si majú kde starkí posedieť, kde môžu 

tráviť čas. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – oceňuje, že každý rok dostávajú zo sociálneho úseku túto 

správu, bol by rád, keby sme aj od iných inštitúcií spravovaných obcou dostávali takéto správy. 

Taktiež oceňuje prácu zamestnancov v zariadení pre seniorov, ktorá je ťažká. K deinštitualizácii 

sme sa zaviazali, keď sme vstúpili do EÚ a k tomu sú prispôsobené grantové schémy. V správe mu 

chýba zmienka, že priestory sú nevyhovujúce, nemáme tam infekčnú miestnosť, mŕtvi ležia na izbe, 

kým nepríde obhliadajúci lekár, potom sa dá telo do vaku a znáša sa po schodoch. Takisto mu 

chýba, k čomu chceme dospieť, k akým priestorovým podmienkam. Všetci hovoríme, že štát sa má 

postarať, ale kde sú tie veci, že dieťa sa má postarať o rodiča, štát to však nedokáže riešiť, preto 

schválili zákon o inšpekcii. 

 

Mgr. Martina Dodeková – zariadenie pre seniorov je stavané na IV., V., VI. stupne odkázanosti, 

klientov s menšími stupňami odkázanosti by sme nemali ani prijať. Aby dostávali viac finančných 

prostriedkov aj z ministerstva zdravotníctva, potrebujú zdravotný personál. S vedením sa dohodli, 

že takzvane ukroja zo zariadenia pre seniorov a urobia z neho aj špecializované zariadenie, do 

ktorého môžeme potom prijať ľudí už od 18 rokov, ktorí majú špecifické ochorenie. Predídeme tak 

exitusom, pretože dnes v zariadení máme priemerný vek u žien 95 rokov a u mužov 91 rokov. Trpí 

tým aj personál, preto sa začali zaoberať zmenou zariadenia. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – zariadenie je v tejto chvíli podobné ako hospic. Keďže 

chcú rozšíriť svoje potfólium služieb, v čom bude pozitívum? 

(Mgr. Martina Dodeková – v zariadení budú aj mladší ľudia a nielen imobilní, bude to aj spestrenie  

                                            práce zamestnancov) 

 

Čo sa týka miestnosti pre zosnulých, nechce zasahovať do kompetencie, ale ak tam bola niekedy  na 

začiatku za týmto účelom takáto miestnosť zriadená, mala by tam byť stále. 

(Mgr. Martina Dodeková – tiež nad tým uvažovala, avšak na začiatku nebola kapacita zariadenia na  

                                            53 klientov, ako je tomu dnes, ale iba na 49 klientov. Vie, že je to  

                                            závažný nedostatok, aj sa pokúšali napraviť to, avšak problémom je  

                                            skutočnosť, že sa s posteľou vlastne  ani nedá vyjsť z izby, je to  

                                            technický problém. Preto, keď niekto na izbe zomrie, druhého klienta  

                                            dávajú na tú chvíľu inde, neostáva zo zosnulým na izbe.) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – zdravotné sestry dnes chýbajú, v minulosti boli proti tomu, aby sa 

prepúšťali a ostávali iba ošetrovateľky. 

(Mgr. Martina Dodeková – keď nastúpila, nebola v zariadení žiadna zdravotná sestra. Keď vstúpil  

                                            do platnosti nový zákon, zdravotné sestry  preklasifikovali na  

                                            ošetrovateľky a načo by  robili  za nižšie mzdy, preto poodchádzali. Je  

                                            rada, že sa teraz zdravotné sestry vracajú a ak chceme odborný personál,  

                                            musíme ho aj zaplatiť.) 
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Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – v tom období bola štruktúra iná, stupne odkázanosti tiež 

boli iné, neboli ani také príspevky podľa stupňa odkázanosti. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ďakuje za prácu Mgr. Martinke Dodekovej, že dokázala 

udržať personál v čase covidu a že zariadenie aj v čase pandémie fungovalo štandardne, takisto stále 

nachádza aj iné zdroje odmeňovania, za to je moc ďakuje. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informatívnu správu o činnosti Zariadenia pre seniorov Makov za rok 2021. 

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík ,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, 

Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Rudolf Greguš 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 299/2022 bolo prijaté. 

 

 

8.    SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O FINANCOVANÍ ORIGINÁLNYCH   

       KOMPETENCIÍ OBCE MAKOV NA ÚSEKU  ŠKOLSTVA   

 

Návrh predkladaného VZN o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na úseku školstva 

vypracovala a predložila Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa OÚ na úseku školstva. Návrh je 

predložený na prerokovanie obecnému v zmysle § 6, ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

V súlade s § 6, ods. 12, písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve, obec je povinná v rámci svojich originálnych kompetencií určiť vo VZN: 

- podrobnosti financovania základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení, 

- výšku finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základných umeleckých škôl, 

materských škôl a školských zariadení, 

- lehotu na predloženie údajov potrebných na financovanie základných umeleckých škôl, 

jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení, 
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- deň v mesiaci, v ktorom územná samospráva poskytne finančné prostriedky školám 

a školským zariadeniam. 

 

Predmetné VZN sa predkladá každoročne, účelom tohto všeobecne záväzného nariadenia je určiť 

výšku a spôsob použitia dotácie    na mzdy a prevádzku elokovaného pracoviska – triedy 

predprimárneho vzdelávania (materská škola), školského klubu detí, centra voľného času a výdajnú 

školskú jedáleň. 

Zabezpečenie chodu týchto prevádzok patrí medzi originálne kompetencie obce, čo znamená, že 

štát neposkytuje špecifické finančné dotácie na zabezpečenie ich chodu. V rámci podielových daní 

musí kryť financovanie týchto zariadení vo svojej zriaďovateľskej kompetencii každá obec v plnom 

rozsahu sama (mzdy, tovary, služby, kapitálové výdavky, prevádzkové náklady, všetky opravy). 

Výšku dotácie z rozpočtu obce na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a na dieťa školských 

zariadení na území obce Makov určuje VZN na základe jednotkového koeficientu a koeficientu pre 

príslušnú organizačnú jednotku. 

 

Pre rok 2022 bol stanovený konečný jednotkový koeficient vo výške 98,64 € na žiaka. V roku 2021 

to bolo 91,47 € na žiaka, v roku 2020 to bolo 95,28. 

 

Navrhovaná výška dotácie v predkladanom VZN je vypočítaná nasledovne: 

1) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre materskú školu sa určí ako súčin počtu detí     

v materskej škole, ktorý škola vykázala k 15. septembru predchádzajúceho  kalendárneho     

roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového koeficientu 98,64 

a koeficientu 27,3 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 

tohto VZN............56 detí x 27,3 x 98,64  = 150 801 €  

(v roku 2021 to bolo 139 839 €/56 detí ,  v roku 2020 to bolo 114 450 €/44 detí) 

2) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre školský klub detí sa určí ako súčin počtu žiakov 

v školskom klube detí základnej školy, ktorý základná škola vykázala k 15. septembru 

predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie     na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty 

jednotkového koeficientu 98,64 a koeficientu 6,0 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 

Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN......56 detí x 6 x 98,64   =       33 143 € 

( roku 2021 to bolo 33 478 €/61 detí, v roku 2020 to bolo 36 016 €/63 žiakov ) 

3) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre centrum voľného času sa určí ako súčin počtu 

detí od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 rokov veku s trvalým pobytom  na území obce podľa 

stavu k 1. januáru kalendárneho roka, v ktorom sa zisťovanie uskutočňuje a výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového  koeficientu 98,64  a koeficientu 1,1 z prílohy 

č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 tohto VZN......144 x 1,1 x 

98,64   = 15 625 €  

(v roku 2021 to bolo 13 986 €/139 detí, v roku 2020 to bolo 15 302 €/146 detí) 

4) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň  sa stanovuje ako 

súčin počtu žiakov základnej školy, ktorý základná škola vykázala k 15. septembru 

predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty 

jednotkového koeficientu 98,64  a koeficientu 1,8 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 

668/2004 Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN........ 153 x 1,8 x 98,64   = 27 165 €  

(v roku 2021 to bolo 25 850 €/157 žiakov, roku 2020 to bolo 27 955 €/163 žiakov). 

  

Ročná výška dotácie sa delí pre Základnú školu s materskou školou v Makove, kde sa 

strava vydáva a Zariadenie pre seniorov v Makove, kde sa strava pripravuje. 

- Pre príjemcu Základná škola s materskou školou sa ročná výška dotácie stanovuje na 

prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň na základe skutočných výdavkov predchádzajúceho 

roka na tovary a služby v budove Elokované pracovisko - triedy predprimárneho 

vzdelávania, Makov 146, 023 56  Makov.  
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- Pre príjemcu Zariadenie pre seniorov Makov, Makov 62, 023 56  Makov sa ročná výška 

dotácie stanovuje na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň.  

 

Obec Makov, okrem príjmu, ktorý dostáva z podielových daní pre materskú školu a školské 

zariadenia a ktorý takto rozdeľuje základnej škole s materskou školou v plnom rozsahu, dáva naviac 

ZŠ s MŠ všetky príjmy, ktoré tieto zariadenia (MŠ, ŠKD,CVČ) vyberajú a ktoré si stanovili 

v návrhu rozpočtu pre rok 2022. U Elokovaného pracoviska -MŠ ide o vyberané poplatky za dieťa 

v MŠ, poplatky za prenájom priestorov (lekáreň) v budove MŠ, u ZŠ s MŠ   ide o poplatky v ŠKD, 

CVČ, nájom telocvične, príjem za zber papiera.  

 

Návrh VZN bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli Obce Makov dňa 04.02.2022. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov č. 1/2022 o financovaní originálnych 

kompetencií Obce Makov na úseku školstva. 

 

B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 1/2022 o financovaní originálnych kompetencií 

Obce Makov na úseku školstva. 

 
C/ r u š í 

 

dňom 23.02. 2022 VZN Obce Makov č. 1/2021 o financovaní originálnych kompetencií Obce 

Makov na úseku školstva. 

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík ,  Rudolf Greguš , 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  Jozef Pavlík,Mgr. Janka 

Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Marián Masnica 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 300/2022 bolo prijaté. 
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9.   SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O POUŽÍVANÍ MIESTNYCH KOMUNIKÁCIÍ 

      V K. Ú.  MAKOV 

 

Návrh VZN Obce Makov o používaní miestnych komunikácií v k. ú. Makov vypracoval a predložil 

na schválenie poslanec OZ, Ing. Stanislav Gašparík. 

 

Výkon štátnej správy na úseku cestnej dopravy je prenesenou kompetenciou obce. Tento výkon 

upravujú zákonné normy, a to najmä zákon o pozemných komunikáciách (cestný zákon) č. 

135/1961 Zb. v znení neskorších predpisov a zákon o prevádzke vozidiel v cestnej premávke 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov č. 106/2018 Z. z. v znení neskorších predpisov v súlade 

so súvisiacimi platnými zákonnými normami. Tieto všeobecne záväzné zákonné normy má obecné 

zastupiteľstvo možnosť (nie povinnosť) doplniť o lokálne špecifikácie podzákonnou legislatívnou 

normou – všeobecným záväzným nariadením s platnosťou v k. ú. Obce Makov v prípadoch, ktoré 

zákon literou pomenúva. 

Takéto VZN Obec Makov schválila 8.7.2011 pod číslom 4/2011. Toto VZN obecné zastupiteľstvo 

na základe listu č. Pd 50/15/5502 – 3 a súvisiacej korešpondencie adresovanej obci okresnou 

prokuratúrou v Čadci, dňa 10.06.2015 zrušilo. To znamená, že Obec Makov už siedmy rok nemá 

schválené VZN o používaní miestnych ciest v k. ú Makov, čím sa obec dobrovoľne a zároveň podľa  

vedomia predkladateľa samu seba poškodzujúc, čiastočne pripravila o kompetenciu správy 

miestnych ciest.  Ďalej chce predkladateľ poukázať na skutočnosť, že týmto stavom sa obec dostáva 

do kolízie so zásadami hospodárenia s majetkom obce, podľa ktorých je obec povinná sa o obecný 

majetok starať, zveľaďovať ho a zachovávať ho minimálne v nezhoršenom stave.  

Z vyššie uvedených dôvodov považuje predkladateľ za potrebné prijať VZN o používaní miestnych 

ciest v k. ú Makov, preto predložil návrh predmetného VZN. 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 9: 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – návrh VZN  porovnával asi s 10 obcami, doplnil by údržbu 

priekop pri miestnych komunikáciách, takisto stromy v ich okolí + postihy. Vo VZN v Rakovej to 

tak majú. 

(Ing. Stanislav Gašparík – obec nemôže určovať pokuty, tie sú dané v zmysle čl. III, § 20, ods.3  

                                           zákona  č. 145/1995 Z. z. o správnych poplatkoch. Pokiaľ ide o VZN  

                                           v iných obciach, nie všetky musia byť dobre vypracované. Majú tam  

                                           napr. veci nad rámec zákona a pri kontrole im ich prokurátor zruší tak  

                                           ako nám.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – chápe p. Greguša, že chce, aby bolo nastavených viac 

pravidiel, ale ak je niečo v zákone, vo VZN to už nemá byť. Pokiaľ nie je niečo pre obec potrebné, 

netreba to do VZN dávať. Čím je VZN jednoduchšie, tým je to lepšie. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – to, čo chce p. Greguš zahrnúť, to je predsa uvedené v čl. IX, 

ods. 2 návrhu VZN. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD. – kontrola nám vyčítala, že nemáme kopírovať z vyšších právnych 

predpisov, ako hovorila Mgr. Janka Petrovičová. Tiež hovorila o jednoduchosti, s čím súhlasí. VZN 

sú tiež pre obyčajných ľudí a človek sa v zložitosti stráca. Myslí si, že návrh VZN spĺňa potrebné 

náležitosti. 

Dáva do pozornosti ale čl. II, kde je vysvetlený pojem verejné priestranstvo. Mali by sme ale 

zadefinovať, ktorých miest v obci sa to dotýka. 

(Ing. Stanislav Gašparík – prílohou tohto VZN bude pasport miestnych komunikácií, doplníme  

                                          VZN aj o prílohu zoznamu verejných priestranstiev v obci Makov.) 
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Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – minule sme neprijali návrh VZN, lebo riešilo veci, ktoré 

nemáme v kompetencii. Ďakuje, že tento návrh VZN je jednoduchší, v zmysle troch vecí, ktoré 

môžeme ako obec riešiť. Súpis verejných priestranstiev môže byť prílohou VZN, takisto aj doterajší 

pasport miestnych komunikácií. 

(Ing. Stanislav Gašparík – po pozemkových úpravách sú zmeny v pozemkoch, pasport MK treba  

                                          aktualizovať) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – nie je tam uvedené napr. ak niekto zapchá priekopu a nemôžeme 

ho za to postihnúť. 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – na tomto úseku je veľmi obmedzená právomoc obce, 

dôležité je, že vo VZN sú odstránené veci, ktoré nám prokurátorka vyčítala a sú tam iba tie veci, 

v ktorých obec má právomoc. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – pripájanie na miestnu komunikáciu rieši zákon a podľa neho 

príslušný cestný správny orgán, obec tu nemá čo meniť, nemôžeme postupovať podzákonne. Vždy 

budeme potrebovať Dopravný inšpektorát. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – pred rokovaním napísal pripomienky k návrhu VZN, nie sú 

tam však zakomponované. Žiada doplniť bod 4, ktorý bude posunutý na bod 5: „Maximálna 

zaťaženosť na miestnych cestách bude určené dopravným značením“. 

(Ing. Stanislav Gašparík – názor je nepodstatný, dôležitá je legislatíva, zase by sme tam dali to, čo  

                                          tam nepatrí) 

 

Ďalej chce p. Jozef Pavlík zadefinovať cesty vo vlastníctve obce a SPF a kto sa o tieto cesty stará 

a navrhuje doplniť do čl. II: „Siete miestnych ciest sa budujú a udržiavajú v súlade 

s územnoplánovacou dokumentáciou a pasportizáciou tak, aby uľahčovali osídlenie podhorských 

oblastí a vyhovovali potrebám miestnej dopravy, poprípade poľnohospodárskej dopravy. 

 

Chce, aby VZN bolo dobré a čo najmenej napadnuteľné. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – malo by tam byť aj zvláštne užívanie ciest. 

(Mgr. Stanislav Gašparík – zvláštne užívanie ciest rieši cestný zákon v § 8, niektoré obce to síce vo 

VZN majú, ale preto, že nenarazili na kontrolu z prokuratúry. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – žiada do VZN ešte doplniť čl. IV s názvom Pripájanie na 

miestne cesty a účelové cesty a nasledovný text: 

„O pripájaní pozemných komunikácií, zriaďovaní vjazdov z cesty na susedné nehnuteľnosti, 

o úpravách alebo zrušení pripojenia pozemných komunikácií a výjazdov z cesty alebo miestnej 

cesty na  susedné nehnuteľnosti rozhoduje s ohľadom na ochranu dotknutej pozemnej komunikácie 

a na bezpečnosť premávky na nej príslušný cestný správny orgán.“ 

(Ing. Stanislav Gašparík- nesedíme v NR SR, musíme prijímať iba to, na čo máme kompetencie,  

                                         musíme rešpektovať legislatívu.) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ďalej žiada do VZN doplniť čl. V s názvom Vlastníctvo 

a správa pozemných komunikácií v obci Makov v nasledovnom znení: 

1. Miestne cesty sú vo vlastníctve Obce Makov. 

2. Účelové cesty sú vo vlastníctve štátu alebo iných právnických alebo fyzických osôb. 

3. Správu pozemných komunikácií vykonávajú: 

       a) u ciest vo vlastníctve obce správu miestnych ciest vykonáva Obec Makov. 

(Ing. Stanislav Gašparík – právnu váhu bude mať pasport ciest, nie človek vo VZN) 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – toto VZN spravuje miestne cesty a cesty vo 

vlastníctve SPF. Cesta na Kasárňach vo vlastníctve Ing. Jána Kubinca je účelová komunikácia? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je to ostatná plocha) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – pri tej maximálnej zaťaženosti je to zložité. Zoberme si 

napr. Ing. Černáka a cestu na Bukovú. Je to vozová cesta, teraz sa síce vyspravila viac, vieme, že 

veľké auto ju rozbije a to nechceme. Chceme tam osadiť dopravnú značku s obmedzením 

maximálnej zaťaženosti, sami ju tam nemôžeme dať, musíme osloviť Dopravný inšpektorát. 

Povolia osadenie, sú tam ale lúky, kosí sa tam, traktor zváža seno, budú tam musieť ísť napr. hasiči 

alebo sa tam ťaží kalamita, potrebujú odviezť drevo, auto je v tom prípade tiež ťažšie, vlastníci 

nehnuteľnosti si budú chcieť opraviť domy, potrebujú si doviezť ťažký materiál, keď tam polícia 

osadí dopravné značenie zamedzujúce vjazd ťažkých vozidiel, dosiahneme iba to, že cesta bude 

pekná, nepoškodená, ale všetci ľudia budú mať problém, budú obmedzení v užívaní svojich 

vlastníckych práv, preto to Dopravný inšpektorát ani neurobí. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – žiada do VZN zakomponovať, že priekopa je súčasť cestného 

telesa. 

(Ing. Marián Masnica – ide o citáciu zo zákona, zákon sa nemá do VZN prepisovať) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov č. 2/2022 o používaní miestnych komunikácií 

v katastrálnom území obce Makov. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

pripomienky k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov č. 2/2022 o používaní 

miestnych komunikácií v katastrálnom území obce Makov: 

-   ruší sa čl. VI  Zákaz parkovania v čase zvozu komunálneho a separovaného odpadu 

- v čl. III, ods. 4 doplniť vetu o slovo „rekonštrukciu“ nasledovne:  

   Plánovanie, prípravu, rekonštrukciu a výstavbu MC vo vlastníctve obce zabezpečuje Obec Makov  

   po predchádzajúcom schválení v obecnom zastupiteľstve. 

-  zjednotiť slovné spojenie miestna cesta a miestna komunikácia 

-  dopĺňa sa do čl. II za písmeno b): „Siete miestnych ciest sa budujú a udržiavajú v súlade    

    s územnoplánovacou dokumentáciou a pasportizáciou tak, aby uľahčovali osídlenie podhorských  

    oblastí a vyhovovali potrebám miestnej dopravy, poprípade poľnohospodárskej dopravy.“ 

    Ostatné písmená c) – i) v čl. II sa posúvajú. 

-  medzi čl. IV a V sa dopĺňa bod Vlastníctvo a správa pozemných komunikácií v obci Makov  

   s nasledovným znením:  

   1. Miestne cesty sú vo vlastníctve Obce Makov. 

   2. Účelové cesty sú vo vlastníctve štátu alebo iných právnických alebo fyzických osôb. 

   3. Správu pozemných komunikácií vykonávajú: 

      a) U ciest vo vlastníctve obce správu miestnych ciest vykonáva Obec Makov. 
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B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 2/2022 o používaní miestnych komunikácií 

v katastrálnom území obce . 

                                                                                                        

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík,Mgr. Janka Petrovičová, 

Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Rudolf Greguš 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 301/2022 bolo prijaté. 

 

 

10.  STANOVISKO HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE K NÁVRHU ROZPOČTU OBCE  

       MAKOV PRE ROK 2022 

 

V zmysle ust. § 18 f, ods. 1 písm. c/ zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov hlavný kontrolór vypracúva odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce pred 

jeho schválením v obecnom zastupiteľstve. Stanovisko vychádza z posudzovania rozpočtu vo 

vzťahu k príslušným zákonom a vlastným zásadám pri zostavovaní a spracovaní údajov pre 

zostavovanie rozpočtu. 

 

Odborné stanovisko spracovala hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová, na základe  

zverejneného návrhu rozpočtu Obce Makov na rok 2022 a na základe predloženého viacročného 

rozpočtu na roky 2023 – 2024. Pri zostavovaní návrhu rozpočtu obce ekonomický odbor obecného 

úradu vychádzal z aktuálnej prognózy makroekonomického vývoja a vývoja daňových príjmov ako 

aj z monitoringu rozpočtového hospodárenia obce. 

 

Návrh celkového rozpočtu na rok 2022 je zostavený ako prebytkový, čím je zabezpečená 

zákonná povinnosť zostavenia vyrovnaného alebo prebytkového rozpočtu. 

Obec zostavila  prebytkový návrh rozpočtu pre rok 2022 v sume 2 432,- €.  Bežný rozpočet je 

navrhovaný ako prebytkový vo výške  41 758,-€ .  /viď tabuľku č.1/.    Kapitálový rozpočet je 

rozpočtovaný so schodkom 364 660,- €. Schodok kapitálového rozpočtu  je krytý prebytkom 

bežného rozpočtu, finančnými operáciami –predpokladaným zostatkom prostriedkov z roku 

2021  a úverom.   Viacročný rozpočet na roky 2021 – 2023 sa v súlade s § 10 ods. 3 až 7 zákona 

č. 583/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vnútorne člení na : 

 a/ bežné príjmy a bežné výdavky / bežný rozpočet/ 

b/ kapitálové príjmy a kapitálové výdavky /kapitálový rozpočet/ 

c/ finančné operácie 
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Tab.č.1 : Rozpočet príjmov a výdavkov 

 

Príjmy bežného rozpočtu 2 367 867 

Výdavky bežného 

rozpočtu 

 

2 326 109 

PREBYTOK       41 758 

 

Príjmy kapitálového 

rozpočtu 

    55 000 

 

Výdavky kapitálového 

rozpočtu 

419 660  

SCHODOK - 364 660 

 

Príjmové finančné 

operácie 

349 684  

 

Výdavkové finančné 

operácie 

 24 350 

 

PREBYTOK 

 

      +325 334 

 

 

Príjmy celkom 2 772 551 

Výdavky celkom 2  770 119 

PREBYTOK  +     2 432 

 

Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, nariadením  vlády č. 668/2004 Z .z. o rozdeľovaní a poukazovaní výnosu 

dane z príjmov územnej samospráve, zákonom  č. 523/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zákonom 

č. 583/2004 Z .z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov. Zohľadňuje aj ustanovenia zákona č. 564/2004 Z .z. 

o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov a zákona č. 597/2003 Z .z. o financovaní základných škôl, 

stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov a ostatné súvisiace právne 

normy. Taktiež so zákonom č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov.  

 

Dodržanie informačnej povinnosti zo strany Obce Makov 

Návrh rozpočtu nebol v zákonom stanovenej lehote, v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z .n. p., zverejnený na úradnej tabuli Obce Makov  a na webovej 

stránke  Obce Makov , t. j. viac ako 15 dní pred jeho schválením. 

 

Metodická správnosť predloženého návrhu rozpočtu 

Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s Metodickým pokynom Ministerstva financií SR, 

ktorým  bol vydaný praktický a konkrétny manuál pre tvorbu programových štruktúr na úrovni 

miestnej a regionálnej samosprávy. Je vypracovaný na trojročné obdobie. Pre rok 2022 až 2024 

vydalo Ministerstvo financií výnosom číslo MF/009168/2019-411 manuál – „Príručka na 

zostavenie návrhu rozpočtu verejnej správy na roky 2021 až 2023“. Metodiku tvorby rozpočtu 
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usmerňuje časť 9 predmetného výnosu „Rozpočty obcí, vyšších územných celkov a dopravných 

podnikov.“ Pre obce je dôležitá najmä príloha č.1, ktorá obsahuje kódy zdrojov.  

Podľa uvedeného obce, vyššie územné celky a dopravné podniky sú povinné poskytovať 

ministerstvu financií potrebné údaje o svojom hospodárení   na účely zostavenia návrhu rozpočtu 

verejnej správy, návrhu štátneho záverečného účtu a návrhu súhrnnej výročnej  správy   Slovenskej 

republiky. Údaje na účely zostavenia návrhu rozpočtu verejnej správy poskytujú prostredníctvom 

rozpočtového informačného systému  pre samosprávu /ďalej len RISSAM rozpočet/ v správe 

ministerstva financií. 

Obec a vyšší územný celok sú povinní poskytovať do RISSAM rozpočet údaje o schválenom 

rozpočte na príslušný rozpočtový rok a rozpočtov na nasledujúce roky viacročného rozpočtu 

najneskôr do 20 kalendárnych dní odo dňa schválenia rozpočtu orgánom obce alebo orgánom 

vyššieho územného celku, príslušným podľa osobitných predpisov. Ak je rozpočet obce alebo 

rozpočet vyššieho územného celku na nasledujúci rozpočtový rok schválený do 31. decembra 

bežného roka, obec a vyšší územný celok poskytujú údaje schváleného rozpočtu, v členení 

minimálne na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie, 

najneskôr do 10. januára nasledujúceho rozpočtového roka a schválený rozpočet na príslušný 

rozpočtový rok a rozpočty na nasledujúce roky viacročného rozpočtu najneskôr do 31. januára 

nasledujúceho rozpočtového roka, pričom počas rozpočtového provizória obec a vyšší územný 

celok poskytujú v tomto rozsahu a termínoch údaje schváleného rozpočtu predchádzajúceho 

rozpočtového roka. 

Návrh zostaveného programového rozpočtu na rok 2022 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia 

rozpočtu stanovenú v § 10 ods. 7 zákona č. 583/2004 Z .z.  o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy, a to povinné zostavenie bežného rozpočtu ako vyrovnaného, alebo prebytkového. 

 

Bežný rozpočet sa môže zostaviť ako schodkový, ak sa vo výdavkoch bežného rozpočtu 

rozpočtuje použitie účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu, 

z rozpočtu Európskej únie alebo na základe osobitného predpisu nevyčerpaných v minulých 

rokoch, výška schodku takto zostaveného rozpočtu nesmie byť vyššia ako suma týchto 

nevyčerpaných prostriedkov. 

 

                                                                                                                                                                                                   

Návrh rozpočtu bol spracovaný podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s Opatrením MF SR č. 

MF/010175/2004-42 uverejnenom vo Finančnom  spravodajcovi č. 14/2004, ktorým sa ustanovuje 

druhová, organizačná a ekonomická klasifikácia rozpočtovej klasifikácie v z .n .p., ktorá je záväzná 

pri zostavovaní rozpočtov územnej samosprávy a vyhláškou Štatistického úradu č. 247/2014, ktorou 

sa vydáva štatistická klasifikácia výdavkov verejnej správy. 

 

Tvorba návrhu rozpočtu 

Rozpočet obce je stanovený v zmysle § 4 – Rozpočet verejnej správy, odst. 6  „Súčasťou rozpočtu 

verejnej správy je aj schválený rozpočet verejnej správy na bežný rozpočtový rok, údaje 

o očakávanej skutočnosti bežného rozpočtového roka a údaje o skutočnom plnení rozpočtu verejnej 

správy za predchádzajúce dva rozpočtové roky“ zákona č. 523/2004 o rozpočtových pravidlách 

verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Rozpočet obce pre príslušný rok je záväzný, rozpočty na následne dva roky majú len orientačný 

charakter a ich ukazovatele budú v ďalších rokoch spresňované. 

Ale rozpočet je otvorený dokument, ktorý v priebehu rozpočtového roka je možné na základe 

vývoja tvorby verejných zdrojov zákonným spôsobom aktualizovať.  V návrhu rozpočtu sú 

zapracované transfery na prenesený výkon štátnej správy a transfery na vzdelávanie, ktoré je 

zabezpečené z dvoch zdrojov. Financovanie originálnych kompetencií sa  zabezpečuje transferom 

z rozpočtu obce a financovanie prenesených kompetencií transferom zo  štátneho rozpočtu. Transfer 
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prostriedkov na školy bude potrebné upraviť  v  I. polroku 2022 na základe schváleného rozpisu pre 

jednotlivé obce  SR, vykonaného Ministerstvom školstva na rok 2022. 

 

A/ROZPOČET PRÍJMOV   

A.1. Bežné príjmy: 

Najdôležitejším  bežným príjmom je výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve 

v zmysle zákona č. 564/2004 z príjmov fyzických osôb. Tento druh príjmu pre rok 2022 je 

rozpočtovaný vo výške  722 105 € . Podiel výšky sa odvíja od objemu vybranej dane z príjmov 

fyzických osôb, prerozdeľovanej na obce podľa kritérií v zmysle nariadenia vlády o rozdeľovaní 

výnosu dane z príjmov územnej samospráve. Výška tejto dane bola v druhom návrhu rozpočtu obce 

Makov rozpočtovaná podľa rozpisu Ministerstva financií SR, ktoré zverejnila na svojom webovom 

sídle pre jednotlivé mestá a obce.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

Ďalšie príjmy bežného rozpočtu tvorí daň z nehnuteľnosti, ktorá je rozpočtovaná vo výške        

145 950,-€ Pri tomto druhu dane došlo k navýšeniu jej  výšky oproti roku 2021 o 4 192 €. 

 

Miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa v zmysle zákona č. 

582/2004 Z. z. o miestnych daniach a poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších predpisov sa  platí za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktoré vznikajú na 

území Obce Makov. V roku 2019 bolo schválené VZN č. 6/2019 o miestnych poplatkoch v Obci 

Makov, ktoré nadobudlo účinnosť od 1.1.2020.  .  Pre rok 2022 bol rozpočet príjmu poplatku za 

komunálne odpady navýšený o 1 900,- € oproti roku 2021.                                                                      

Ostatné položky daňových príjmov ostali na úrovni minulého roka nedošlo k podstatným zmenám 

pri ich znížení alebo navýšení. 

 

Nedaňové príjmy  stúpli oproti roku 2021 o 18,87 %.   Nárast nedaňových príjmov nastal 

predovšetkým v položke 2.10 . réžia stravy v Zariadení pre seniorov, pre vlastných zamestnancov 

žiakov ZŠ s MŠ a cudzích stravníkov, v položke 2.6. cintorínske poplatky za hrobové miesta.    

  

A. 2. Kapitálové príjmy 

Kapitálové príjmy pre rok 2022 sú rozpočtované vo výške  55 000,-€ a budú dosiahnuté  - 

z plánovaného predaja hasičskej zbrojnice a predaja pozemkov zapísaných pod rodinnými domami 

po pozemkových úpravách a grantov a transferov. 

 

ROZPOČET VÝDAVKOV 

Programy: 

1 – Plánovanie, manažment a kontrola                                                                                                                

2 -  Služby vykonávané obcou pre SR                                                                                                                                       

3 -  Služby občanom                                                                                                                                                                 

4 -  Bezpečnosť                                                                                                                                                                      

5. - Pozemné komunikácie                                                                                                                                                                    

6. – Vzdelávanie                                                                                                                                                                     

7. -  Kultúra, propagácia                                                                                                                                                            

8. -  Prostredie pre život                                                                                                                                                                    

9. -  Bývanie                                                                                                                                                                           

10. –Sociálne a zdravotné služby                                                                                                                                                  

11. –Administratíva, správa a údržba obce                                                                                                                                     

12. –Podpora všeobecne prospešných služieb 
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Výdavková časť rozpočtu na rok 2022 je zostavená z 12 programov, každý z nich sa delí na 

podprogramy, ktoré slúžia k plneniu zámeru jednotlivých programov a z ktorých niektoré sú 

členené na prvky. 

 

Bežné výdavky obce rozpočtované vo výške  2 326 109 € sú naplánované na zabezpečenie 

základných samosprávnych kompetencií v oblasti výkonu miestnej verejnej správy podľa zákona  

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a to menovite na všeobecné verejné služby, správa obce, 

požiarna ochrana, ochrana životného prostredia, vývoz a zneškodňovanie komunálneho odpadu, 

bývanie a občianska vybavenosť, údržba verejnej zelene, verejného osvetlenia, miestneho rozhlasu, 

údržba miestnych komunikácií, šport, kultúra,  výdavky na školstvo pre ZŠ s MŠ v Makove. 

V ďalšom na sociálne zabezpečenie, propagáciu obce, prevádzku a údržbu budov v správe obce, 

poistenie majetku obce,  údržba cintorína a domu smútku. 

 

Návrh rozpočtu zabezpečuje výdavky na prenesený výkon štátnej správy a to na úseku pozemných 

komunikácií, matričnej činnosti, zabezpečovanie výkonov registra obyvateľov, sociálnej pomoci, 

stavebného poriadku, starostlivosti o životné prostredie a štátneho školstva. 

Vo výdavkovej časti sú zahrnuté aj dotácie z rozpočtu obce vo verejnom záujme, ktoré obec 

poskytuje zo svojho rozpočtu športovým a kultúrnym klubom a občianskym združeniam v obci. Ide 

o dotácie, ktoré obec poskytuje za podmienok ustanovených VZN obce na podporu športu, kultúry, 

seniorov a detí v obci. 

 

Výdavkové finančné operácie sú rozpočtované vo výške 24 350,-€, ktoré predstavujú úhrady 

splátok úveru Bytový dom Čierne 17 a splátky ŠFRB  pre bytový dom Štandard 210. 

 

Kapitálové výdavky sú rozpočtované vo výške celkom 419 660 €. 

V programe  č.3 – služby občanom podprogram 3.5. – cintorínske a pohrebné služby  sú 

rozpočtované kapitálové výdavky   na „Urnový háj na cintoríne“, 10 000,-€, na oplotenie cintorína 

10 000,- € a na odkúpenie pozemku cintorína čiastka 8 736,-€ .                                              

V podprograme 3.9 – obecný vodovod zásobovanie vodou  na prepojenie vodovodu  Belone na 

firmu SEVAK,   10  000,-€                                                                                                                                

Podprogram 3.12 Zvoz a odvoz odpadu -   5 000,-€ na nákup váhy na zberný dvor,    

V programe č.4 -   bezpečnosť – podprogram ochrana pred požiarmi   50 000,-€ na rekonštrukciu 

hasičskej zbrojnice na bývalom CHP Makov, kde bude financované 30 000,-€ od Ministerstva 

vnútra  SR a 20 000,-€   z vlastných zdrojov obce. Čiastka 30 000,- € je započítaná v príjmovej časti     

rozpočtu v príjmových finančných operáciách preto v kapitálových výdavkoch je rozpočtovaná 

čiastka 50 000,-€.                                                                                                                                                                                      

V programe č.5 – pozemné komunikácie  , v podprograme 5.1. – správa a údržba pozemných 

komunikácií sú rozpočtované kapitálové výdavky vo výške 20 000,-€ na výstavbu chodníka od 

zdravotného strediska po most k ŽSR, 35 000,- na preasfaltovanie komunikácií, 10 000,-€ na 

projektovú dokumentáciu,  5 000,-€ na vysporiadanie pozemkov pod miestnymi komunikáciami 

a 10 000,-€ na  pasportizáciu miestnych komunikácii na základe žiadosti Obecného zastupiteľstva  

č. 251/2021 písmeno C/ zo dňa 8.9.2021.                                                                                                                                                    

V programe č.6 – vzdelávanie podprogram 6.2. – materská škola – kapitálové výdavky určené 

z podielových daní v čiastke 8 286,-€.                                                                                                                                                     

V programe č. 7 – Kultúra, propagácia, podprogram 7.1. – Dom kultúry sú rozpočtované kapitálové 

výdavky vo výške 10 000,-€ na plynovú prípojku do Domu kultúry, 10 000,-€ na 2 kusy únikových 

dverí do Domu kultúry  z bočnej strany objektu smerom k reštaurácii Poľana a       30 000,-€ na 

zateplenie domu kultúry.                                                                                                                            

Program č. 8 – prostredie pre život, v podprograme 8.3. – detské ihriská rozpočtovaná suma 3 000,-

€ na dokúpenie vybavenia detského  ihriska, v podprograme 8.6. – verejné osvetlenie čiastka 

10 000,-€ plánovaná na rekonštrukciu svetelných bodov  a v podprograme 8.9. – cyklochodník 
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čiastka 20 000,-€ na  projektovú dokumentáciu cyklochodníka   od vstupu do obce Makov po most 

u železničnej stanice Makov.                                                                                                       

Program č. 9 – bývanie podprogram 9.1. – Bytový dom Makov-Čierne kapitálové výdavky v čiastke 

5 000,-€ na vybudovanie  prístrešku na zberové nádoby na odpady pro bytovom dome Makov-

Čierne č. 17.    Podprogram 9.3 – Investičná bytová výstavba bytového domu na Vodárenskej ulici 

kapitálové výdavky na projektovú dokumentáciu vo výške 28 000,-€ a 15 000,-€ na búracie práce 

jestvujúceho  objektu vodárne.                                                                                                                  

Program č. 10 – sociálne a zdravotné služby, v podprograme 10.2.- Zariadenie pre seniorov 

kapitálové výdavky vo výške 25 000,-€ bez určenia účelu. V podprograme 10.7.- zdravotné 

stredisko kapitálové výdavky vo výške 10 000,-€ na rekonštrukciu čakárne a rekonštrukciu 

elektroinštalácie.   Program č. 11- administratíva, správa a údržba obce , podprogram 11.2. – správa 

obce rozpočtované kapitálové výdavky vo výške 30 000,-€ na   dokončenie priestorov pre 

Slovenskú poštu.    11.2.2. Kapitálové výdavky 5 000,- € na čiastočné zateplenie prístrešku pre 

majetok a 10 000,-€ na rekonštrukciu váhového domčeka na bytovú jednotku.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

ROZPOČET VÝDAVKOV 

 
Vývoj výdavkovej časti rozpočtu obce Makov za roky 2015 -2024 

V € 

Rok Rozpočet výdavkov celkom Skutočnosť čerpania výdavkov 

2015 2 582 488 2 653 124               t.j.  102,73 % 

2016 1 842 280 1 682 834,10          t.j.   91,34% 

2017 1 714 827 1 996 510,68          t.j.   116,42 % 

2018 2 210 923 2 113 922,670        t.j.     104,58 % 

2019  2 140 361 2 029 820,47          t.j.       94,84%  

2020  2457 045 2 175 141,44          t.j.        88,53% 

2021 2 700 521  2 385 663,22          t.j.         88,34% 

2022 2 770 119  

2023 2 618 176  

2024 2 488 306  

 

BEŽNÉ VÝDAVKY 

Vývoj bežných výdavkov spolu za roky 2015 -2024 

V € 

Rok Rozpočet bežných výdavkov Skutočnosť čerpania výdavkov 

2015 1 543 533    1 528 851,56        t.j.    99,04 % 

2016 1 527 510    1 450 321,330      t.j.    98,40 % 

2017 1 473 837    1 757 410,84        t.j.  119 24 % 

2018 1 851 976    1 662 924,71        t.j.    96,36 % 

2019 1 920 329    1 934 700,64        t.j.  100,75 % 

2020 2 116  777    2 020 435,21        t.j.    95,45 % 

2021 2  279 966    2 225 426,66        t.j.    97,61 % 

2022 2 326 109  

2023 2 238  876  

2024 2 204 406  

 

Výdavková časť rozpočtu je spracovaná v zmysle platnej legislatívy na jednotlivé programy, 

podprogramy a aktivity začlenené do podprogramov. 
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KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY 

Vývoj kapitálových výdavkov za roky 2015 – 2024                           

V € 

Rok Rozpočet kapitálových výdavkov Skutočnosť čerpania výdavkov 

2015 806 905  562 136,78    t.j. 69,66 % 

2016 287 420  204 334,09    t.j. 71,09 % 

2017 212 300  210 627,59    t.j. 99,21 % 

2018 507 907  432 772,46    t.j. 92,58 % 

2019 206 502     80 361,06   t.j.209,57 % 

2020 326 718   140 304,52   t.j.  42,94 % 

2021 405 725   144 890,73   t.j.  35,72% 

2022 419 660  

2023 341 600  

2024 245 900  

 

FINANČNÉ OPERÁCIE 

Vývoj výdavkov na finančné operácie za roky 2015 – 2024 

V € 

Rok Rozpočet finančných operácii Skutočnosť čerpania 

2015 232 050 562 136           t.j.  242, 24 % 

2016   27 350   28 178,68      t.j.  103,02 % 

2017   28 690   28 472,25      t.j.   99,24 % 

2018   17 864   18 225,50      t.j.  102,02 % 

2019    25 340   14 758,77      t.j.    58,24 % 

2020    13 550   14 401,71      t.j.   106,28 % 

 2021    14 800   15 345,83      t.j.   103,68 % 

2022    24 350  

2023    37 700  

2024    38 000  

 

Vo výdavkovej časti finančných operácií sú rozpočtované  splátky istiny z nesplatených úverov    

na splátky úverov, ktoré boli prijaté zo ŠFRB na výstavbu nájomných bytových domov so 

splatnosťou 30 rokov. 

Príjmy a výdavky rozpočtov na roky 2023 – 2024 v zmysle § 9 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov nie sú 

záväzné. 

 

ZÁVER 

Na základe vyhodnotenia procesov prípravy a preskúmania jednotlivých častí návrhu rozpočtu 

Obce Makov na rok 2022 hlavná kontrolórka obce o d p o r ú č a poslancom obecného 

zastupiteľstva predložený návrh rozpočtu Obce Makov na rok 2022 schváliť  a zobrať na vedomie 

návrh rozpočtu Obce Makov a zriadených rozpočtových organizácií na roky 2023, 2024. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 
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Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e    n a   v e d o m i e  

 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, k návrhu rozpočtu Obce Makov 

na rok 2022. 

                                                                                                       

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 7 
Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Rudolf Greguš, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, 

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 302/2022 bolo prijaté. 

 

 

11.  SCHVÁLENIE ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2022 

 

Návrh rozpočtu spracovala a predkladá Ing. Irena Valičková, rozpočtárka a účtovníčka obce. 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, uviedol, že oproti predošlému návrhu rozpočet prepracovali, 

zaktualizovali, pripomienku, aby úver bol špecifikovaný, takisto zapracovali a navrhovaný úver vo 

výške 70 000 € špecifikovali na miestne komunikácie. 

 

NÁVRH PRÍJMOVEJ ČASTI ROZPOČTU: 

 

1. Daňové príjmy: 942 185 € 

   1.1 Výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve:      722 105 € 

   1.2 Daň z nehnuteľností:                                                             145 950 € 

   1.3 Daň za psa:                                                                                 1 600 € 

   1.4 Daň za nevýherné hracie prístroje:                                                 30 € 

   1.5 Daň za ubytovanie:                                                                   12 000 € 

   1.6 Daň za užívanie verejného priestranstva:                                      500 € 

   1.8 Poplatky za KO a DSO:                                                            60 000 € 

2. Nedaňové príjmy: 406 902 € 

   2.1 Príjmy z prenajatých pozemkov:                                               13 370 € 

   2.2 Príjmy z prenajatých budov, priestorov a objektov:                  60 940 € 

   2.3 Príjmy z prenajatých strojov, prístrojov:                                          50 € 

   2.4 Ostatné administratívne poplatky:                                              9 000 € 

   2.5 Prostriedky za predaj výrobkov, tovarov a služieb:                  48 700 € 

   2.6 Cintorínske služby – hrobové miesta:                                         5 800 € 

   2.7 Poplatky a platby za služby v ZpS:                                         205 976 € 

   2.8 Poplatky za rozvoz obedov  a prepravnú službu:                        1 950 € 

   2.9 Poplatky za opatrovateľskú službu v byte občana:                     9 540 € 

   2.10 Réžia stravy v ZpS:                                                                 30 236 € 

   2.11 Príjem za zdravotné úkony v ZpS Makov                               17 000 €   
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   2.12 Predaj prebytočného materiálu:                                                    200 € 

   2.13 Poplatok za znečisťovanie ovzdušia:                                         1 000 € 

   2.14 Úroky z domácich vkladov na účtoch:                                            50 € 

   2.15 Ostatné (vratky fin.výpomoci,ročné zúčt. zdrav.poist...):          2 000 €          

   2.16 Príjmy z náhrad poistného plnenia:                                                   0 € 

   2.17 Príjmy z dobropisov:                                                                  1 000 € 

   2.18 Príjmy z príspevkov prevádzkovateľa hazardnej hry:                    90 €  

 

Školské zariadenia Obce Makov:                                                 16 080 €   

Materská škola:                                                                              6 200 € 

ZŠ, zariadenia pre záujmové vzdelávanie:                                    9 880 € 

3.Granty a transfery:                                                                  863 889 € 

4. Strava v ZpS:                                                                           95 000 €     

5. Projekt cezhraničnej spolupráce                                              11 171 €    

6. Poskytnutie podpory formou dotácie z Enfironfondu:                    0 €     

 

Kapitálové príjmy:                                                                       55 000 € 

 

Príjmy bežné a kapitálové celkom:                                         2 422 867 €  

      

Finančné operácie:                                                                      349 684 € 

 

Príjmy celkom:                                                                      2 772 551 € 

 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-príjmová časť rozpočtu: 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – každý rok dávame do rozpočtu príjem za 

predaj hasičskej zbrojnice a stále sa nepredáva. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chcú na bývalom CHP hasičskú zbrojnicu zrekonštruovať, dostali  

                             sme na to dotáciu 30 000 € a starú zbrojnicu chcú predať.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – ak chceme starú hasičskú zbrojnicu predať, treba začať robiť aj nejaké  

                                               kroky k odpredaju) 

(p. Jozef Pavlík – keď sme ju nepredali, vlastne tým iba získame, cena nehnuteľností rastie) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – to nie je pravda, v tomto prípade nejde o priamu úmeru,  

                             budova chátra) 

(Mgr. Marta Sláviková – deformuje nám to rozpočet, predaj sa zrejme neplánuje vykonať) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – na predošlom rokovaní neschválili rozpočet, 

lebo bol v ňom zahrnutý úver, dnes tu opäť máme úver 70 000 €. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – vtedy nebol špecifikovaný, teraz je na miestne komunikácie) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nič jej nebráni úver z návrhu rozpočtu vyhodiť) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – úver pri kapitálových výdavkoch na miestne komunikácie je 

špecifikovaný veľmi minimalisticky. Podľa zákona o obecnom zriadení je v kompetencii oprava 

miestnych komunikácií, najskôr musí byť projektová dokumentácia, schválenie a až potom úver. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – bol by rád, keby sa rozpočet schválil, najlepšie bez úveru. 

V programe 1.5 je uvedených 12 ubytovacích zariadení, ktoré odvádzajú daň za ubytovanie. Na 

internete ale verejne poskytujú ubytovanie aj viacerí vlastníci rekreačných chát. Prečo oni neplatia? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – Stanka Gregušová ich vyzýva, ale neplatia) 
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V roku 2021 nebol nájom za obecný les zaplatený? 

(Ing. Irenka Valičková – Vodohospodár Makov spol. s r.o. zaplatil splátku, keď sa staval vodovod  

                                        cca 12 000 €, od roku 2011 nebolo splácaná pôžička,ktorú poskytla Obec  

                                        Makov Vodohospodáru Makov spol. s r.o. na splátky úveru na výstavbu  

                                        vodovodu, ešte je tam 30 000 €.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – k otázke nájmu za obecný les – ceny dreva boli v roku 2020 

najnižšie, v roku 2021 vysoké, teraz taktiež. Nevie, aký máme zámer ťažby, ale určite minimálne 

1 500 m2
  by sa ročne ťažiť malo. Ak vyťažíme 1 500 m3 , po odrátaní nákladov a rezervy na 

pestevnú činnosť, ostáva 50-60 €/m3, čo pri ťažbe 1 500 m3 dreva je 75 000 €. Navrhuje dať nájom 

z obecného lesa 60 000 € , nie 12 000 € v 4 splátkach. 

Keď spracujeme veľké množstvo kalamity, aj tam sa nazbierajú prostriedky, dá sa tržba 

domodelovať. Les je ekonomický, keď sa ťaží pravidelne. 

(p. Rastislav Gajdoš – keď je teraz vysoká cena dreva, treba zveľadiť obecný majetok, nemusíme sa  

                                    zaťažovať úverom.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – na rokovaní 08.12.2021 boli v návrhu rozpočtu zostatky 

298 000 €, teraz 50 000 €, teraz vidíme zostatok na účte na konci roka 271 000 €, počíta sa 

s rezervou 200 000 €, rozdiel oproti predošlému návrhu rozpočtu je 170 000 €. Deformuje to 

rozpočet. Rozmýšľame, kde ušetriť a tu máme teraz 170 000 €, je to zarážajúce. Veď v decembri už 

musíme vedieť, koľko bude ešte faktúr na úhradu, je potom problém takto tvoriť rozpočet. Uvádza 

ho to v neistote pri narábaní s verejnými peniazmi. Pred pár týždňami bolo úplne inak, ako je dnes, 

zrazu sa našlo 170 000 €. Ak by sme zobrali úver, ako bolo navrhnuté v predošlom rozpočte, vo 

finále budeme v pluse 170 000 €, metodicky je to úplne zle. 

(Ing. Irenka Valičková – je to z dôvodu, že ešte nie je záverečný účet a zo zostatku sa nevyčerpané  

                                        finančné prostriedky musia  vrátiť. Zostatok 240 000 € v návrhu rozpočtu,  

                                        ktorý bol predložený na rokovaní OZ v decembri, nebol vo finančných  

                                        operáciách zahrnutý ) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – navrhuje úver v kapitálových výdavkoch na miestne 

komunikácie zrušiť a doplniť  v programe 2.1 Príjmy z prenajatých pozemkov príjem za nájom 

z obecného lesa na 60 000 €. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – navrhuje z rozpočtu vyhodiť príjem za predaj 

hasičskej zbrojnice. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ r u š í  

 

v návrhu rozpočtu Obce Makov pre rok 2022 v príjmovej časti Finančné operácie úver na 

kapitálové výdavky na miestne komunikácie sumu 70 000 € 
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B/ s ch v a ľ u j e 

 

pre rok 2022 v programe 2.1 Príjmy z prenajatých pozemkov nájom za obecný les vo výške  60 000 

€, zaplatené v dvoch splátkach polročne. 

                                                                                                     

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 303/2022 bolo prijaté. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

r u š í  

 

v návrhu rozpočtu Obce Makov pre rok 2022 v príjmovej časti na kapitálové príjmy za predaj 

hasičskej zbrojnice Makov č. 247 sumu 35 000 €. 

                                                                                                                                                                            

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica,  

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 304/2022 bolo prijaté. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

    finančný rozpočet pre rok 2022 - príjmová časť:      bežné príjmy:               2 415 867 € 

                                                                                    kapitálové príjmy:             20 000 € 

                                                                           finančné operácie:           279 684 € 

                                                                           príjmy celkom:           2 715 551 €.      
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica,  

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Pavlík 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 305/2022 bolo prijaté. 

 

 

Ďalej sa poslanci OZ zaoberali výdavkovou časťou rozpočtu. 

 

 

NÁVRH VÝDAVKOVEJ ČASTI ROZPOČTU: 

 

Program č. 1: PLÁNOVANIE, MANAŽMENT A KONTROLA 

1.1  Výkon funkcie starostu (66 924 €) 

1.2  Obecné zastupiteľstvo, komisie ( 5 565 €) 

1.3  Vnútorná kontrola (16 415 €) 

1.4  Členstvo v samosprávnych organizáciách a združeniach (12 020 €) 

1.5  Strategické plánovanie rozvoja obce ( 1 000 €) 

1.6  Právne služby obci (3 150 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.1: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v programe 1.4 Členstvo v OCR Kysuce chce poukázať 

na fakt, že do OCR Kysuce odvádzame celú vybranú daň za ubytovanie ako členský príspevok, ale 

ani v jeden rok nám peniaze všetky nevracajú, čerpáme iba pomernú časť. Na nevýhodnosť 

spolupráce upozorňuje aj hlavná kontrolórka v svojej správe o kontrolnej činnosti za január 2022. 

(Mgr. Marta Sláviková – momentálne sa obciam vracia 100% v istých operáciách, v tom, čo si obec  

                                    zadá ako zákazku. Nevyčerpané peniaze zostávajú, obce si ich môžu čerpať,  

                                    vydávané prospekty sú navyše.)  

(Ing. Marián Masnica – OCR Kysuce propaguje cestovný ruch na Kysuciach. Aby sme peniaze  

                                    dostali späť, musíme požiadať o dotáciu na konkrétny účel. Na účte OCR  

                                    Kysuce sú peniaze preto, lebo sme o ne nepožiadali, treba peniaze použiť  

                                    napr. na verejné osvetlenie na Kasárňach, na vyasfaltovanie cesty. My  

                                    však tieto peniaze používame najviac na detské ihrisko.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – ak naozaj dostaneme naspäť 100% z našich odovzdaných peňazí,  

                                      nemá s tým problém, avšak zo stanoviska hlavnej kontrolórky vyčítal iné.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v roku 2022 má obec prijať PHSR, treba navýšiť 

v programe 1.5 na 1 500 €. Takisto doporučuje vyčleniť sumu na dodatok k Územnému plánu obce. 

Pripravuje sa nový stavebný zákon, v ktorom jediný relevalentný dokument bude územný plán, 

treba ho pozrieť a zaktualizovať, pretože je z roku 2006. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ak sa vyzbierajú peniaze od ľudí, ktorí chcú zmenu  

                           územného plánu, nech sa dodatok urobí) 
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Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – do programu strategického plánovania obce treba zahrnúť aj 

sumu na aktualizáciu pôvodného programu odpadového hospodárstva, navrhuje 1 000 €. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – je dôležité, aby sa obec posunula dopredu, bez PHSR by sme 

boli vyradení z akéhokoľvek projektu. Navrhuje zahrnúť do rozpočtu sumu na spracovanie PHSR, 

pôjde o zdĺhavú prácu.  

Druhý návrh – takisto zahrnúť finančné prostriedky na pasportizáciu miestnych komunikácií, 

navrhuje sumu 10 000 €. 

Tretí návrh – podporuje aktualizáciu Územného plánu obce. Bude to trvať možno aj dva roky, ale 

jediný vplyv na výstavbu v obci, kde sa môže stavať a kde nie, má územný plán. A od toho sme tu 

my, aby sme o tom rozhodli a určili v územnom pláne. V roku 2018 boli ukončené pozemkové 

úpravy, treba územný plán aktualizovať a previazať na pozemkové úpravy. Nevie, koľko žiadostí  

o zmenu územného plánu eviduje obec. Navrhuje vyčleniť pre rok 2022 na doplnok, resp. zmenu 

územného plánu sumu 10 000 €. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nechce, aby tu vznikla developérska výstavba, nie je tu  

                           kanalizácia) 

(Ing. Marián Masnica – prečo by sa niektorá lokalita nemohla na výstavbu rozšíriť? Podotýka, že je  

                           skôr za výstavbu rodinných domov, ako rekreačných chát) 

(Ing. Stanislav Gašparík – územný plán robia odborníci, poznajú územné parametre a navrhnú, čo  

                            a kde môžeme stavať, musí to zodpovedať normám.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – Makov sa devastuje z pokojnej oblasti na veľmi zastavané  

                           územie) 

 

Program č. 2: SLUŽBY VYKONÁVANÉ OBCOU PRE SR 

2.1  Zabezpečovanie úkonov spojených s voľbami, ŠODB (4 200 €) 

2.2  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany ovzdušia a na úseku ochrany prírody  

       a krajiny (132 €) 

2.3  Prenesený výkon štátnej správy na úseku štátnej vodnej správy (54€) 

2.4  Prenesený výkon štátnej správy na úseku územného konania, stavebného poriadku,  

       vyvlastňovacieho konania (13 281 €) 

2.5  Prenesený výkon štátnej správy na úseku špeciálneho stavebného úradu pre miestne  

       a účelové komunikácie (75 €) 

2.6  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany pred povodňami ( 240 €) 

2.7  Prenesený výkon štátnej správy na úseku matriky (2 675 €) 

2.8  Prenesený výkon štátnej správy na úseku hlásenia pobytov občanov a registra obyvateľov 

       (780 €) 

2.9  Prenesený výkon štátnej správy na úseku civilnej ochrany (1 110 €) 

2.10 Prenesený výkon štátnej správy na úseku vojnových hrobov (72 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.2: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ –v položke 2.9 Prenesený výkon štátnej správy na úseku 

CO je v roku 2021 vysoká suma . Zrejme to súvisí s pandémiou. 

(Ing. Irenka Valičková – áno, išlo o výdavky na testovanie) 

 

Program č. 3: SLUŽBY OBČANOM 

3.1 Osvedčovanie listín a podpisov (60 €) 

3.2  Evidencia nehnuteľností – stavieb (150 €) 

3.3 Evidencia nehnuteľností – pozemkov (350 €) 

3.4  Rybárske lístky (15 €) 

3.5  Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku (36 721 €) 

3.6  Miestny rozhlas (2 500 €) 
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3.7  Trhoviská (100 €) 

3.8  Káblový a distribučný systém (50 €) 

3.9  Obecný vodovod (15 450 €) 

3.10 Kanalizácia (0 €) 

3.11 Evidencia stavu psov v obci (750 €) 

3.12 Zvoz a odvoz odpadu (75 320 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.3: 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – navrhuje navýšiť na oplotenie cintorína sumu 10 000 € 

namiesto územného plánu. 

(Ing. Marián Masnica – oplotenie cintorína doporučuje, bol by rád, keby sa to oplotilo) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – urnový háj by dal preč z výdavkov, rieši sa to 3,5 roka 

a doteraz sa nezačalo. 

(Ing. Daniel Brezina, PhD.- osobne je za výstavbu urnového hája a ak sa naozaj ide robiť, treba  

                                       peniaze v položke ponechať, ale vidí, že tu máme niektoré investície  od  

                                       roku 2019, ktoré sa stále nerealizujú, iba sa presúvajú z roka na rok.) 

 

Pri kapitálových výdavkoch mu systematicky chýbajú prílohy. Keď máme nejaký zámer, treba 

spísať aspoň elementárne, čo a ako sa ide robiť a cca koľko to bude stáť, inak to hraničí so 

zákonom, preto to treba teraz vyšpecifikovať aspoň ústne. 

 

Jeho návrh na úpravu je  zrušiť 10 000 € na urnový háj. 

(p. Jozef Pavlík – navrhuje naopak urnový háj ponechať + 10 000 € na oplotenie) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – navrhuje navýšiť pri kapitálových výdavkoch o 3 000 € na 

vodovodnú prípojku k zástavbe domov v časti Kopanice nad Uríkom. Chce, aby to obec 

zrealizovala a vlastníci to potom preplatia. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – počítame s tým, že to aj tak bude, s vlastníkmi je dohodnutý) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – v položke 3.9 je navrhovaná suma 3 000 € na oplotenie zdroja pitnej  

                                   vody na Trojačke. Nedalo by sa to vymeniť za túto vodovodnú prípojku?) 

(Ing. Irenka Valičková – položky sa nedajú vymeniť, nakoľko oplotenie zdroja pitnej vody patrí do  

                                   bežných výdavkov, vodovodná prípojka do kapitálových.) 

 

Program č. 4: BEZPEČNOSŤ 

4.1  Ochrana pred požiarmi (70 500 €) 

4.2  Kamerový systém obce ( 5 200 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.4: 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – navrhuje kapitálové výdavky vo výške 4 000 € v položke 4.2 

na nákup dvoch kamier, ak nie sú z projektov, vyhodiť . 

 

Program č. 5: POZEMNÉ KOMUNIKÁCIE 

5.1  Správa a údržba pozemných komunikácií – letná ( 129 930 €) 

5.2  Správa a údržba pozemných komunikácií – zimná (25 600 €) 

5.3  Správa a údržba verejných priestranstiev, autobusových zastávok ( 14 677 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.5: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v položke 5.1 je navrhnutá suma 33 000 € na opravu 

miestnych komunikácií do osád. Chce vedieť, kde sa budú cesty opravovať. 
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(p. Martin Pavlík, starosta obce – smerom na Bumbálku sa opäť bude opravovať cesta, uvidíme po  

                              ukončení zimnej sezóny, kde budú cesty najhoršie.) 

 

Ďalej Mgr. Slávikovú zaujíma, či je spracovaný projektová dokumentácia na výstavbu chodníka 

k železnici. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, čakajú na vyjadrenie SPF) 

(Mgr. Marta Sláviková – po vyjadrení SPF treba stavebné povolenie, predtým ešte územné  

                            rozhodnutie. Stihneme chodník počas roka zrealizovať?) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v položke 5.1 je ďalej navrhnutá suma 35 000 € na 

preasfaltovanie komunikácií. Opäť ju zaujíma, o ktoré cesty pôjde, aspoň nejaký predpoklad, ktoré 

úseky nás tlačia? Má niečo schváliť, pričom ani netušia, kde sa čo bude robiť. 

 

Navrhuje 20 000 € z výstavby chodníka pred zdravotným strediskom po most stiahnuť, pretože sa 

to aj tak neurobí, keďže nie je začaté ani územné konanie. 

(Ing. Stanislav Gašparík – vieme, koľko trvajú  procesy, vieme, že to nie je reálne stihnúť) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – starosta je už vo funkcii dlhšie, realizoval už určité 

stavebné konania, vie, koľko trvá územné a stavebné konanie, treba povedať, aby sa vedeli 

rozhodnúť, či je to realizovateľné v tomto roku. Ak by sa to stihlo, kľudne  potom dvihne ruku za 

úpravu rozpočtu alebo aj úver. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – navrhuje, aby na chodník suma zostala, starosta so zástupcom 

tvrdia, že to urobia. 

Preasfaltovanie miestnych komunikácií podporí iba v tom prípade, ak bude vedieť, čo sa ide robiť. 

Chce vedieť, na ktorý chodník je navrhnutá suma 10 000 € na projektovú dokumentáciu. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – ide o chodník od cintorína smerom k RD p. Gazdíkovej) 

 

Program č. 6: VZDELÁVANIE 

6.1  Základná škola (557 835 €) 

6.2  Materská škola (167 582 €) 

6.3  Školský klub detí (39 863 €) 

6.4  Výdajná školská jedáleň (79 250 €) 

6.5  Centrum voľného času (22 841  €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.6: 

Ing. Daniel Brezina, PhD. – podotýka, že pri všetkých položkách je pri schvaľovaní rozpočtu  vždy 

uvedená skutočnosť už aj za rok 2021, iba u školy a školských zariadeniach nie sú údaje uvedené. 

(Ing. Irenka Valičková – až po 10. februári sú v systéme nahodené údaje školy) 

 

Program č. 7: KULTÚRA, PROPAGÁCIA 

7.1  Dom kultúry (72 500 €) 

7.2  Organizácia kultúrnych aktivít (16 000 €) 

7.3  Knižnica (21 975 €) 

7.4  Kronika obce Makov (960 €) 

7.5  Kultúrne projekty (12 960 €) 

7.6  Webová stránka obce (4 112 €) 

7.7  Obecný infokanál (450 €) 

7.8  Informačný systém a propagácia (3 750 €) 

7.9  Organizácia občianskych obradov (5 160 €) 

7.10 Úradná tabuľa (150 €) 
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Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.7: 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – je už nejaký projekt na plynovú prípojku do domu 

kultúry? Je tam uvedená suma 10 000 €. Čo táto suma zahŕňa? 

(Ing. Irenka Valičková – suma je na privedenie plynu do domu kultúry) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podali projekt na zmenu vykurovania v dome kultúry, prípojka je  

                              teda nevyhnutná) 

 

Počíta sa aspoň s čiastočnou úpravou schodišťa v dome kultúry? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, chcú to riešiť aj so zateplením) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – navýšia sa obci väčšie platby za elektriku? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – cena na rok 2022 bola vopred vysúťažená) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – plynová prípojka, únikové dvere, zateplenie sa bude 

robiť verejným obstarávaním, niekedy sa dá ušetriť. V tom prípade by sa mohli urobiť aj dvere do 

vzduchotechniky. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chceli by urobiť aj prednú stenu domu kultúry) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD.- pri kapitálových výdavkoch na dom kultúry je navrhnutá suma 50 000 €, 

do pozornosti dáva aj kuchynku, treba na to myslieť. Taktiež sú podané projekty, nevie, či je tam 

zahrnutá spoluúčasť, ak nám projekty schvália. Ak sa v rozpočte so spoluúčasťou neráta, bded sa to 

zrejme potom robiť úpravou rozpočtu počas roka.  

 

V položke 7.6 sú finančné prostriedky na novú webovú stránku. Keďže sa stránka inovuje, chce dať 

do pozornosti, aby bola stránka jednoduchá, aby ľudia mali rýchly prístup k všetkému. Ak by sa 

ešte dalo niečo do stránky doplniť, navrhoval by okienko otázok a odpovedí pre starostu, občania 

by aj takto mohli so starostom komunikovať. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – zisti, či sa to dá do webovej stránky ešte zahrnúť) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – bežné výdavky na kultúrno-spoločenské a športové  

podujatia sú navrhnuté vo výške 1 000 €, Petro-Pavlovské hody 7 000 €, dva roky neboli kvôli 

pandémii žiadne podujatia , dáva na zváženie urobiť pekné podujatie s atraktívnym účastníkom, 

chce znova rozbehnúť kultúrne akcie, je to v živote obce dôležité. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v položke 7.8 je navrhnutých 2 850 € na zakúpenie 

propagačných materiálov a produktov. Ak sú tam zahrnuté obecné kalendáre, je to asi zbytočné, 

keď kalendáre dostávajú aj z OCR Kysuce. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – zateplenie domu kultúry sa bude realizovať  podľa projektu 

starého alebo nového alebo len odhadom? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – chcú zatepliť schodisko a stranu od Poľany podľa pôvodnej  

                                                      dokumentácie) 

 

Navrhuje vypustiť finančné prostriedky na plynovú prípojku do domu kultúry. Ak sa urobí,  bude to 

mŕtva investícia, kým sa prerobí kotolňa, nebude to využité. Osobne by do plynofikácie nešiel, išiel 

by do obnoviteľných zdrojov. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nesúhlasí, projekt je podaný, súčasťou je plynová  

                                                                   prípojka) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – v súvislosti s plynofikáciou si osobne myslí, že takéto kúrenie je  

                                               najnestabilnejšou komoditou na trhu, otázka je aj koľko bude stáť  

                                              v budúcnosti plyn.) 
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(Mgr. Marta Sláviková – pre rok 2023 rátajú na VÚC s navýšením o 160%, v roku 2024 až o 200%. 

                                        Ak nezískame mimorozpočtové zdroje, je nereálne zmeniť kotolňu,  

                                        pretože rozpočet na rekonštrukciu je cca 140 000 €. Navrhuje na plynovú  

                                        prípojku sumu  10 000 €  stiahnuť z rozpočtu.) 

 

Program č. 8: PROSTREDIE PRE ŽIVOT 

8.1  ŠK Javorník Makov – prevádzka budovy a ihriska (27 770 €) 

8.2  Multifunkčné ihriská (2 500 €) 

8.3  Detské ihriská (8 600 €) 

8.4  Javornícko-Beskydská bežecká magistrála (400 €) 

8.5  Turistické značenie (350 €) 

8.6  Verejné osvetlenie (32 000 €) 

8.7  Vianočné osvetlenie (4 000 €) 

8.8  Verejná zeleň, prvky drobnej architektúry, vstupy do obce, brest u Papaji – symbol  

       dediny (9 674 €) 

8.9  Cyklochodník (20 000 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.8: 

Ing. Daniel Brezina, PhD.- v položke 8.3 Detské ihriská je navrhovaná suma 8 600 €. Detské 

ihrisko v Čiernom si myslí, že je už vystavané dosť, je pekné, sú tam kvalitné preliezky. A treba 

myslieť aj na iné detské ihriská v obci, napríklad na Kopaniciach. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – idú peniaze z ihriska iba do Čierneho? Pretože máme v obci  

                                                           viac ihrísk a z Kopaníc je  požiadavka už dlho ) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – samozrejme peniaze idú primerane aj inde na ihriská)  

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – na multifunkčné ihrisko je navýšenie na 2 500 

€. V príjmovej časti ale nevidí do obce žiaden príjem. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – je to tam bezplatné, nech deti športujú) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – ale ihrisko využívajú aj dospelí, aj chatári, aj cudzí. Nemohli  

                                                            by prispieť?) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – je schválený Prevádzkový poriadok, mal by sa dodržiavať,  

                                                             nikto poplatky nevyberá, ale nikto ho ani nezrušil.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – čítala článok na internete v Moje Kysuce, kde 

starosta obce  povedal, že Obec Makov nedáva na mužský futbal ani cent. Už ôsmy rok žiada 

nejakú výslednú správu za ŠK Javorník Makov, bezvýsledne. Na ŠK Javorník ide z rozpočtu obce 

27 770 € + 12 000 € ďalšia dotácia. Z tejto sumy nejde na mužský futbal nič? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – samozrejme sa financuje doprava, elektrika, údržba, kosenie  

                                                      a pod., v článku to bolo zle napísané) 

(Ing. Stanislav Gašparík – treba to dať na správnu mieru a vysvetliť to občanom alebo článok  

                                           autorizovať) 

 

 

 (p. Martin Pavlík, starosta obce – požiada predsedu ŠK Javorník, aby predkladal výročné správy) 

(Mgr. Janka Petrovičová – možno by bolo dobré dať na pravú mieru povedanú vetu v článku, že  

                                           Obec Makov síce neplatí odmeny futbalistov, ale participuje na ostatnom  

                                           zázemí.) 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – v programe 8.9 Cyklochodník je narozpočtovaných  20 000 € 

na projekt výstavby cyklotrasy v rámci projektu „Cyklocestou za cezhraničným dedičstvom“. Vidí 

rozvoj cykloturistiky v obci, ale projekt cyklotrasy je už nakreslený v projekte „Strieborná Kysuca“ 

a dokonca aj v projekte, ktorý pretláčal Ing. Ján Kubinec v rámci projektu Kasární. Poďme teda 
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konečne cyklochodník začať robiť. Navrhuje v rozpočte znížiť sumu na 10 000 € a dať to na 

realizáciu cyklochodníka. 

(Mgr. Marta Sláviková – s projektom „Strieborná Kysuca“ sa v rámci okresu pracuje v plnom  

                                        rozsahu, projekt už využila obec Podvysoká, Staškov, Raková, Čadca.) 

 

Program č. 9: BÝVANIE 

9.1  BD Makov – Čierne 17 (27 800 €) 

9.2  Bytovka Makov – Trojačka č. 58 (2 550 €) 

9.3  Investičná bytová výstavba, BD štandard 210 (50 680 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.9: 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – treba rozmýšľať, čo so starou školou na Trojačke, polovica je 

obývaná, polovica, ktorá je prázdna, sa môže pripraviť na bytovú jednotku v prípade sociálnej 

núdze, je to náš majetok, pre začiatok treba  urobiť aspoň projektovú dokumentáciu. 

Navrhuje na to vyčleniť 5 000 €. 

(Mgr. Janka Petrovičová – pripája sa k návrhu, ľudia sa dostávajú do rôznych situácií a nemáme pre  

                                           nich žiadne riešenia) 

(Ing. Stanislav Gašparík – výstavba štandardných bytových domov je dobrá, ale treba aj takéto  

                                           neštandardné sociálne byty) 

(Mgr. Janka Petrovičová – pri týchto sociálnych témach, keď sa bude niečo osobné prejednávať,  

                                           navrhovala by kamery vypínať, mali by sme brať do úvahy ochranu  

                                           osobných údajov, ochranu súkromia.) 

 

Program č. 10: SOCIÁLNE A ZDRAVOTNÉ SLUŽBY 

10.1  Zariadenie pre seniorov (642 111 €) 

10.2  Útulok – Makov č. 122 (15 000 €) 

10.3  Opatrovateľská služba v byte občana (52 761 €) 

10.4  Rozvoz stravy a prepravná služba (7 340 €) 

10.5  Menšie obecné služby (5 070 €) 

10.6  Dávky sociálnej pomoci – pomoc občanom v hmotnej núdzi (2 485 €) 

10.7  Zdravotné stredisko, lekári (17 000 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.10: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – upozorňuje, že obec musí mať zamestnané 4 

opatrovateľky v teréne na 100%, je to podmienka v projekte, do ktorého sa obec zapojila. 

 

Program č. 11: ADMINISTRATÍVA, SPRÁVA A ÚDRŽBA OBCE 

11.1  Vzdelávanie zamestnancov obce ( 1 900 €) 

11.2  Správa  obce (261 095 €) 

        11.2.1 Správa obecných pozemkov mimo miestnych komunikácií (3 000 €) 

        11.2.2 Správa CHP Makov, Zberný dvor (22 379 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.11: 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – v  rozpočte sa plánuje rekonštrukcia priestorov pre 

Slovenskú poštu. Je to veľká suma , zrejme to odložíme o rok. Alebo zatiaľ ponechať a ak budú 

chýbať na niečo peniaze a bude treba nájsť zdroje, potom to z rozpočtu vypustíme. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – Slovenská pošta platí iba nájom za prenajaté priestory, nebudú sa  

                                                      spolupodieľať na financovaní rekonštrukcie. Ich rozpočet je až  

                                                      45 000 € a presne stanovili, čo tam musí byť. Z našej strany sme  

                                                      boli iniciatívni, ale ich požiadavky ho nemilo prekvapili.) 

(Mgr. Marta Sláviková – Slovenská pošta týmto spôsobom vydiera, ZMOS má v pláne ešte  
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                                          vyjednávať, treba počkať, lebo podmienky pošty nie sú pekné a dôstojné.  

                                          Navrhuje preto investíciu rekonštrukcie pošty v sume 30 000 € z rozpočtu  

                                          pre rok 2022 vypustiť.) 

(Ing. Marián Masnica – navrhuje peniaze na poštu vypustiť. Prenajíme teraz napríklad pekáreň  

                                       a všetko si tam financujú  sami. Ak dala pošta rozpočet 45 000 €, nech si  

                                       VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s  r.o. zoberie úver a Slovenská pošta  

                                      im to bude splácať napr. 10 rokov, vychádza to cca 400 €/mesačne + nájom  

                                      a Slovenská pošta nebude mať problém s bežnými výdavkami) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – VODOHOSPODÁR spol. s  r.o. si na to nemusí brať úver,  

                                      takto to urobili aj v Turzovke) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – vyvolajú stretnutie a na ďalšom rokovaní OZ im povedia  

                                      výsledok) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – navrhuje doplniť v tomto programe 15 000 € na rekonštrukciu 

váhového domčeka a zateplenie prístrešku na bývalom CHP. Zároveň škrtáme 30 000 € na 

rekonštrukciu pošty. 

 

Program č. 12: PODPORA VŠEOBECNE PROSPEŠNÝCH SLUŽIEB 

12.1  Rímsko-katolícka farnosť Makov ( 1 500 €) 

12.2  Makové zrnká, n. f. pre deti (700 €) 

12.3  ZO SZŤP a ZPCCH ( 2 250 €) 

12.4  MAKOVANKA, občianske združenie ( 900 €) 

12.5  Jazdecký klub KYSUCKÝ PRAMIENEK o.z. ( 1 000 €) 

12.6  ŠK Javorník Makov (12 000 €) 

12.7  MO Matica slovenská (400 €) 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 11-výdavková časť rozpočtu - program č.12: 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – pri schvaľovaní dotácií všeobecne prospešných služieb mu 

chýba informácia, koľko a na aký účel jednotlivé organizácie žiadajú. 

(Ing. Irenka Valičková – ZO SZŤP a ZPCCH žiadali 2 672 €, KYSUCKÝ PRAMIENEK o.z. 3 000  

                                        €, Makové zrnká, n. f. 700 €, ŠK Javorník Makov 17 000 €, MO Matica  

                                        slovenská 500 €, MAKOVANKA o.z. 900 €.) 

 

Navrhoval by novému občianskemu združeniu KYSUCKÝ PRAMIENEK väčšiu dotáciu, keďže 

žiadajú 3 000 € a my tu máme návrh 1 000 €. Všíma si, že sú veľmi aktívni, robia pre deti veľa. 

(Ing. Irenka Valičková – žiadajú ale na jazdecký koč a to nemôžu) 

(Mgr. Janka Petrovičová – treba im to ale povedať, na čo môžu a na čo nemôžu žiadať, možno ide  

                                        iba o neznalosť) 

(p. Jozef Pavlík – jazdecký koč je v obci dobrá vec, vidí v tom dobré detské aktivity, navrhuje  

                             zvýšiť dotáciu na 3 000 €, tak ako žiadali) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – KYSUCKÝ PRAMIENEK je tu dva roky, nie je nám tu treba  

                             jazdecký koč, keď sa hľadajú peniaze na iné veci. Budúci rok je aj 100. výročie  

                             farnosti.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – je tu síce toto občianske združenie iba dva roky, ale keď vidí tú radosť  

                             a úsmevy detí, ktorým sa v združení venujú, to je na nezaplatenie. Chodí tam detí  

                             veľa, organizujú tábory, majú to aj cenovo výhodnejšie ako v Škradnom.  

                             Nefinancujeme žiaden luxus, je to dobrá vec, čo robia, nerobia to iba dva roky,  

                             robia túto činnosť roky, dievčatá sú pre túto prácu zapálené.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – len či to bude spravodlivé voči ostatným dlhoročným organizáciám) 
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p. Martin Pavlík, starosta obce – o dotáciu na vydanie svojej ďalšej knihy žiadala aj p. Marta 

Harajdová. 

(Ing. Irenka Valičková – p. Harajdová je súkromná osoba, nie je zapísaná v registri, dotáciu jej  

                                        nemôžeme dať) 

(Ing. Marián Masnica – treba dať podmienky posúdiť komisii a nech sa podmienky zjemnia, nevidí  

                                       dôvod, aby nemohli žiadať o jazdecký koč, aby sa nemohol kúpiť.) 

(p. Jozef Pavlík – jazdecký koč môže kúpiť obec a jej ho prenajímať) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – navrhuje pre ZO SZŤP a ZPCCH  navýšiť na 2 500 €. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

r u š í                                                                                                     

 

uznesenie č. 304/2022, bod C zo dňa 23.02.2022 v znení: 

„Obecné zastupiteľstvo v Makove  r u š í  

  v návrhu rozpočtu Obce Makov pre rok 2022 v príjmovej časti na kapitálové príjmy za predaj  

  hasičskej zbrojnice Makov č. 247 sumu 35 000 €“. 

                                                                                              

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš, 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 306/2022 bolo prijaté. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e                                                                                                      

 

navýšenie o sumu 1 000 € pre občianske združenie KYSUCKÝ PRAMIENEK. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 5 
Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík 

Proti 1 
Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Mgr. Janka Petrovičová, 

Mgr. Marta Sláviková 

Zdržal sa 0 Rudolf Greguš 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 307/2022 bolo prijaté. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e                                                                                                      

 

navýšenie o sumu 250 € pre ZO SZŤP a ZPCCH.       

                                                                                              

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 8 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš,  

 Ing. Marián Masnica, Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, 

Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 308/2022 bolo prijaté. 

 

 

Na záver rokovania o výdavkovej časti rozpočtu Obce Makov zástupca starostu obce, p. Jozef 

Pavlík, zhrnul pripomienky a návrhy, na ktorých sa poslanci OZ zhodli a ktoré budú 

v rozpočte pre rok 2022 zahrnuté: 

• program 1: - navýšenie o 1 500 € na spracovanie PHSR a POH (bežné výdavky) 

                  - presunutie 10 000 € z programu č. 5 pasportizácia miestnych komunikácií 

                     (kapitálové výdavky) 

                  - navýšenie o 10 000 € na doplnok k Územnému plánu obce Makov 

• program 2:   bez zmeny 

• program 3: - zníženie o 10 000 € na urnový háj (kapitálové výdavky) 

                   - zvýšenie o 10 000 € na oplotenie cintorína (kapitálové výdavky) 

• program 4: - zníženie o 4 000 € na kamerový systém – nákup dvoch kamier (kapitálové  

                     výdavky) 

• program 5: - zníženie o 10 000 € na pasportizáciu miestnych komunikácií (kapitálové  

                     výdavky) 

                   - zníženie o 35 000 € na asfaltovanie miestnych komunikácií (kapitálové  

                     výdavky) 
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• program 6:   bez zmeny 

• program 7: zníženie o 10 000 € na plynovú prípojku k domu kultúry (kapitálové výdavky) 

• program 8: zníženie o 10 000 € na projektovú dokumentáciu na cyklochodník od vstupu  

                   obce z Vysokej nad Kysucou po most smerom k centru obce (kapitálové  

                   výdavky) 

• program 9: navýšenie o 5 000 € na projektovú dokumentáciu za účelom rekonštrukcie starej  

                  školy na Trojačke 58 na jednu bytovú jednotku (kapitálové výdavky) 

• program 10:bez zmeny 

• program 11: - zníženie o 30 000 € na rekonštrukciu priestorov pre poštu (kapitálové    

                       výdavky) 

                     - navýšenie o 5 000 € na zateplenie prístrešku pre garážovanie obecnej  

                       techniky (kapitálové výdavky) 

                     - navýšenie o 5 000 € na rekonštrukciu váhového domčeka na bývalom CHP    

                       na bytovú jednotku (kapitálové výdavky) 

• program 12: - navýšenie o 1 000 € pre  občianske združenie KYSUCKÝ PRAMIENEK 

                       (bežné výdavky) 

                     - navýšenie o 250 € pre ZO SZŤP a ZPCCH.         

   

 

Po prerokovaní príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obecné zastupiteľstvo  pristúpilo 

k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle §11 ods. 4 písmena b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnkov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších zmien a doplnkov finančný rozpočet pre rok 2022 nasledovne: 

     príjmová časť:      bežné príjmy:                2 415 867 € 

                                kapitálové príjmy:             55 000 € 

                       finančné operácie:           279 684 € 

                       príjmy celkom:           2 750 551 €  

výdavková časť:   bežné výdavky:            2 331 291 € 

                               kapitálové výdavky:        355 660 € 

                               finančné operácie:             24 350 €    

                               výdavky celkom:         2 711 301 €. 

 

B/ B e r i e   n a  v e d o m i e 

 

v zmysle §11 ods. 4 písmena b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších  

zmien a doplnkov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

v znení neskorších zmien a doplnkov predložené rozpočty pre r. 2023 a r. 2024. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

Za 9 

Ing. Daniel Brezina, PhD., Rastislav Gajdoš,  

Ing. Stanislav Gašparík, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 0  

Nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 309/2022 bolo prijaté. 

 

 

 

12.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca 

starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 286 – 309/2021.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

13.  ZÁVER 
 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní deviati poslanci 

OZ (podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Zástupca starostu obce, p. Jozef Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 18.30 hod.                           

 

 

 

                                                                                                                ................................. 

                                                                                                                       Martin Pavlík 

                                                                                                                       starosta obce 

                

                                                                                          

Overovatelia: 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ                   ...................................................   

 

Ing. Marián Masnica,  poslanec OZ                                            ................................................... 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková 


